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 آگهی مزایده نوبت اول

حسن نظری- سرپرست شهرداری چادگان م الف: ۱۷۴۳۶۹۵

شهرداری چادگان به استناد مجوز شــماره 1403/78 مورخ 1403/2/20 شورای محترم اسلامی شــهر چادگان و نامه شماره 2031/1/1254 مورخ 
1403/2/17 هیأت تطبیق شهرستان چادگان در نظر دارد نســبت به فروش مقداری از انواع ضایعات آهن آلات، چدن، آلومینیم، پلاستیک به شرح 

ذیل اقدام نماید:
الف: قیمت پایه موضوع مزایده: با توجه به ارزیابی هیأت محترم کارشناسان رسمی دادگســتری استان اصفهان قیمت پایه هرکدام انواع ضایعات 

آهن آلات، چدن، آلومینیم، پلاستیک به شرح ذیل می باشد:

قیمت برآوردی کل )ریال(قیمت برآوردی واحد )ریال(مقدار  )حدود(واحدنام کالاردیف

747/500/000 ریال115/000 ریال 6/500کیلوگرمضایعات آهن آلات1

105/000/000 ریال150/000 ریال 700کیلوگرمضایعات چدن 2

90/000/000 ریال600/000 ریال 150کیلوگرمضایعات آلومینیم3

47/500/000ریال50/000 ریال 950کیلوگرمضایعات پلاستیک4

99۰/۰۰۰/۰۰۰ ریالجمع کل

ب( بازدید و پیشنهادات موضوع مزایده:
متقاضیان می توانند جهت اطلاع ازآگهی مزایده به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت www.setadiran.ir، مراجعه نمایند 

ج( نوع و مبلغ تضمین شرکت درمزایده: براساس برآورد انجام شده توسط کارشناسان رسمی دادگستری مبلغ کل ارزیابی 99۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال می باشد 
که شرکت کنندگان بایستی پنج درصد قیمت پایه را بعنوان سپرده شــركت در مزایده به حساب ۳۱۰۰۰۰۳۴۲۳۰۰5 شهرداری چادگان نزد بانك ملی 

چادگان واریز و در سامانه الکترونیکی دولت درج شود.
1 - پیشنهاد دهندگان بایستی قیمت پیشنهادی خود را بر روی برگه فرم پیشــنهاد قیمت که از طرف شهرداری در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
www.setadiran.ir, ثبت ) بارگذاری ( شــده است اقدام نمایند و همچنین نســبت به ثبت ) بارگذاری ( تصویر ضمانت نامه در سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت www.setadiran.ir, ، اقدام و اصل ضمانت نامه شرکت در مزایده را به صورت فیزیکی بعد از بارگذاری تا یک روز قبل از بازگشایی 

پیشنهادات )زمان اعلام شده در سامانه ستاد( به دبیرخانه محرمانه )حراست( شهرداری چادگان تحویل و رسید دریافت نمایند. 
2 - شهرداری چادگان در رد یا قبول هریك از پیشنهادات رسیده مختار و به پیشنهاداتی كه بعداز موعد مقرر و مبهم، مخدوش و مشروط و بدون فیش 

سپرده باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد.
3 - چنانچه نفرات اول و دوم و سوم شركت كننده در مزایده انصراف نمایند سپرده آنها به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.

4 -کلیه هزینه های مالی از قبیل هزینه آگهی،کارشناسی و غیره که در اثر مزایده حادث گردیده به عهده برنده مزایده خواهد بود.
5 - شرکت کنندگان بایستی شرایط قانون منع مداخله کارمندان دولت مصوب 22 دی ماه 1337 و موضوع تبصره یک ماده 82 مکرر قانون تشکیلات 
وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی کشور و انتخاب شهرداران مصوب 1375/3/1 با اصلاحات بعدی و همچنین ماده )10( قانون نظام وظیفه عمومی 

را در نظر داشته باشند.
6 - برنده مزایده می بایستی پس از اعلام شهرداری در ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت www.setadiran.ir، ظرف مدت یک هفته نسبت به 

خرید اقلام فوق اقدام نماید در غیر اینصورت سپرده وی به نفع شهرداری ضبط می گردد. 
تبصره 1 : با توجه به اینکه مقدار ضایعات در جدول فوق توسط کارشناسان رسمی دادگستری به صورت حدودی مشخص شده است ، لذا برنده مزایده 
موظف است با حضورنماینده شهرداری نسبت به باسکول نمودن هرکدام از انواع ضایعات به صورت تفکیک اقدام تا پس از احتساب اجناس، مبلغ 

آنها به حساب شهرداری چادگان واریز شود 
تبصره 2 : برنده مزایده در زمان خرید قبل از حمل بایستی نسبت به ارائه یک فقره ضمانت نامه کل مبلغ پیشنهادی جهت حسن انجام تعهدات و حسن 

انجام کار برای تسویه حساب نهایی در وجه شهرداری چادگان صادر تا پس از تسویه نهایی ضمانت نامه مذکور تحویل وی گردد. 
7- برنده مزایده موظف است پس از اجرای تبصره های یک و دو بند 6 آگهی مزایده مذکور نســبت به پرداخت مبلغ کل ضایعات به صورت نقدی به 

حساب شهرداری اقدام فرماید. 
8 - جهت بازدید از آهن آلات به آدرس های: )الف( پارکینگ ماشین آلات و تأسیسات شهرداری به آدرس خیابان شهداء- خیابان هفت تیر- خیابان 
شهید غلامرضا هاشمی- پارکینگ ماشین آلات. )ب( مجتمع فرهنگی تفریحی شهرداری چادگان به آدرس خیابان شهداء خیابان پلیس مجتمع 

فرهنگی تفریحی شهرداری چادگان

 چاپ اول

ل  واقــع در ســطح شــهر   شــهرداری شــاهین شــهر در نظــر دارد اجــاره ماهیانــه ۳ قطعــه زمیــن چمــن مصنوعــی فوتبــا

 شــاهین شــهر را از طریق مزایده عمومــی و با جزئیــات مندرج در اســناد مزایــده، با بهــره گیــری از ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت
)www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 5۰۰۳۰9۴7۳۴۰۰۰۰۱۰ به صورت الکترونیکی واگذار نماید.

مهلت دریافت اسناد مزایده: ۱۴۰۳/۰۴/۱۴ زمان انتشار در سایت: ۱۴۰۳/۰۳/۳۱   
آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: ۱۴۰۳/۰۴/۲۴ تاریخ بازدید: ۱۴۰۳/۰۴/۲۴   

زمان اعلام به برنده: ۱۴۰۳/۰۴/۲7 زمان بازگشایی: ۱۴۰۳/۰۴/۲۴   
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:

۱- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در 
صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امکان پذیر می باشد.
۲- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

۳- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: ۴۱9۳۴- ۰۲۱

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

 آگهی مزایده اجاره 
)نوبت اول(

چاپ اول

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر  م الف: ۱۷۴۳۱22

نوبت اول

شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

آگهی برگزاری مناقصه عمومی 

شركت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عملیات اجرایی به شــرح زیر را از طریق مناقصه عمومی به پیمانكاران 
واجد شرایط واگذار نماید.

مبلغ تضمین )ریال(محل تامین اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

خرید شیر آلات و اتصالات ۴۰۳-۲-۱۳۴
۲,۲۲۰,۰۰۰,۰۰۰جاریچدنی و فولادی

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق۲9۲: تاساعت: ۱۳:۰۰ روز شنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰۴/۲۳
تاریخ گشایش اسناد مناقصه: از ساعت ۰8:۰۰ صبح روز یکشنبه به تاریخ ۲۴ /۱۴۰۳/۰۴

دریافت اسناد: سایت اینترنتی
WWW.abfaesfahan.ir   شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن گویا:  ۳668۰۰۳۰-8- ۰۳۱

) داخلی ۳۳۴ (

مدیرعامل باشگاه ذوب آهن در گفتگو با »زاینده رود« جلوگیری از کوچ ستاره های سبز  را »رؤیاپردازی« می داند:  

تیم های دیگر پول بیشتر می دهند، زور ذوب آهن نمی رسد

ن
میزا

س: 
عک

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان اصفهان:
اقتباس، یکی از 
مؤلفه ها در فرایند 
هنر است

۴

۳

۶

۵

۷

اصفهان همچنان در لیست استان های با نرخ 
فرونشست بالا 

جانمایی بیش از ۱۲ مکان در پروژه فاز سوم 
دریاچه باغ فدک

 آفتِ عدمِ وفای به عهد! 
 استمرار فرار سرمایه ها از اصفهان و آمارهایی که ضد و نقیض است 

مردم در دور دوم 
انتخابات حضوری 
قاطع داشته باشند  کارخانه ریسباف

مرکز بین المللی صنایع دستی می شود
۵ ۷۷

۴

اصلاح دستمزد 
 بازنشستگان کشوری
در  شهرداری اصفهان

شیوه برگزاری انتخابات 
نسبت به دور اول تغییری 

نخواهد داشت

مدیرعامل شرکت توزیع برق 
شهرستان اصفهان در نشست 

خبری:

تا فرهنگ مصرف 
درست نشود 

مشکل ناترازی برق 
حل نمی شود
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 سرقت ۱۰ میلیارد ریالی طلا از بانوان کهنسال در فلاورجان
سارق ۱۰ میلیارد ریال طلای زنان کهنســال در فلاورجان شناسایی و دستگیر شد. به گزارش خبرگزاری 
صداوسیما، رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان گفت: در پی شکایت تعدادی از 
خانم های مسن مبنی بر سرقت طلای آنها، بررسی موضوع برای شناسایی و دستگیری سارق یا سارقان 

در دستور کار پلیس آگاهی شهرستان فلاورجان قرار گرفت. 
سرهنگ حسین تُرکیان افزود: در تحقیقات پلیس مشخص شد، این سارق با فریب و جلب اعتماد افراد 
مسن و به بهانه اینکه قصد خرید طلا برای همســر خود را دارد و برای اینکه در زمان خرید، به وی طلای 
تقلبی ندهند، طلای شاکیان را برای مشاهده از آنها گرفته و سپس از محل متواری می شود. وی با اشاره 
به شناسایی و دستگیری این سارق گفت: این متهم در بازجویی های پلیس به ۹ فقره سرقت طلا از زنان 

کهنسال به ارزش ۱۰ میلیارد ریال اعتراف کرد.

رها سازی یک پرنده سارگپه در منطقه حفاظت شده کرکس نطنز
محیط بانان منطقه حفاظت شده کرکس نطنز با همکاری دوستداران حیات وحش یک سارگپه نابالغ را 
پس از مراقبت و اطمنیان از صحت و سلامتی در زیستگاه این منطقه حفاظت شده رها سازی کردند. به 
گزارش خبرگزاری صدا و سیما، سارگپه پرنده شکاری با جثه ای متوسط و بزرگ و تو پر، سری کوچک و 
گرد روی گردنی کلفت، بال های پهن دم کوتاه، رنگ پر و بال بسیار متنوعی دارد. طرح کلی بدن این پرنده 
قهوه ای رنگ با خال های سفید، قهوه ای تیره و سیاه بر روی سطح پشتی، کمر و بال و خال های متراکم 

بر روی سطح شکمی است.

 احتکار ۴۰ میلیارد ریال لوازم آرایشی بهداشتی قاچاق
در خمینی شهر

بیش از ۴۰ میلیارد ریال لوازم آرایشی و بهداشتی قاچاق در خمینی شهر کشف و جمع آوری شد. به گزارش 
خبرگزاری صداوسیما، فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر گفت: در راستای برخورد با اخلالگران 
اقتصادی و مبارزه با قاچاق کالا و ارز، مأموران پلیس امنیت اقتصادی با اطلاع از نگهداری بیش از ۳۰ هزار 
قلم لوازم آرایشی بهداشتی قاچاق در یکی از انبار های خمینی شهر بررسی موضوع را در دستور کار قرار 
دادند. سرهنگ غلامرضا براتی ارزش این محموله قاچاق را بیش از ۴۰ میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: در 

این خصوص یک متهم شناسایی و پرونده  وی به اداره تعزیرات حکومتی استان معرفی شد. 

 معدوم سازی ۴5۰ کیلوگرم آلایش دامی غیرمجاز 
در شهرستان نایین

رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان نایین گفت: در راستای حفاظت از سلامت و ایمنی غذایی جامعه، 
۴۵۰ کیلوگرم آلایش دامی غیرمجاز در شهرستان نایین کشف و معدوم سازی شد. 

بهزاد متولی زاده نائینی در گفت وگو با »ایمنا«، اظهار کرد: در راستای حفاظت از سلامت و ایمنی غذایی 
جامعه، با همکاری نیروی انتظامی و دادگستری شهرستان، محموله ای حاوی آلایش دامی بدون هویت 
و غیر مجاز از دو دستگاه اتوبوس بین شهری کشــف، توقیف و معدوم شد و پرونده متخلفان به مرجع 
قضایی ارجاع شد. وی افزود: دامپزشکی به عنوان دیده بان حوزه سلامت در بخش دام، طیور، آبزیان و 
فرآورده های خام دامی بوده و در انجام وظایف خطیر خود در حفظ و صیانت از سرمایه های دامی کشور 
و پیشگیری از بیماری های مشترک بین انسان و دام، هیچ گونه مسامحه ای با متخلفان ندارد. رئیس 
شبکه دامپزشکی شهرستان نایین تأکید کرد: هرگونه حمل دام و طیور زنده و فرآورده های خام دامی باید 
توسط خودروهای ویژه دارای کارت اشتغال به حمل از دامپزشکی انجام و این خودروها برای هر محموله 

باید از شبکه دامپزشکی شهرستان مبدأ، گواهی حمل بهداشتی قرنطینه ای اخذ کنند.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کاشان خبرداد

خسارت ۱۰۰میلیارد تومانی به کشاورزی در کاشان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کاشان از تحمیل خسارت ۱۰۰ میلیارد 
تومانی به بخش کشاورزی ناشــی از حوادث غیرمترقبه از اواخر سال 

گذشته تاکنون خبر داد.
علی محلوجی در گفت وگو با »تسنیم«، ضمن اشاره به خسارات ناشی 
از سیل به حوزه کشاورزی شهرســتان کاشان اظهار کرد: از انتهای سال 
گذشته تاکنون حوادثی نظیر سرمازدگی، سیل، تگرگ و غیره داشتیم 
و بالغ بر ۱۰۰ میلیارد تومان خسارت ناشی از حوادث در بخش کشاورزی 
بوده است. مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان کاشان با بیان اینکه علت 
بالای خسارات به دلیل نوبرانه بودن محصولات کشاورزی در شهرستان 
کاشان است، افزود: کشاورزان، باغداران و فعالان حوزه کشاورزی لازم 
است تا نسبت به بیمه محصولات کشاورزی خود اقدام کنند تا خسارات 

وارد شده به حداقل کاهش پیدا کند.
محلوجی بــا بیان اینکه خســارات وارد شــده در بخش های مختلف 
گزارش شده است، خاطرنشان کرد: تمهیدات لازم برای جبران بخشی 
از خســارات ناشــی از وقوع حوادث غیرمترقبه در قالب های گوناگون 

پیش بینی شده است. وی با بیان اینکه جبران خسارات در قالب ارائه 
تسهیلات، آموزش و پیشــگیری و غیره صورت می پذیرد، گفت: لازم 
است تا فرهنگ بیمه کردن محصولات کشــاورزی در میان کشاورزان 
کاشانی نهادینه شود تا تحمیل خسارات در زمام وقوع حوادث به حداقل 

کاهش پیدا کند.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کاشــان در بخش دیگری از سخنان 
خود ضمن اشاره به نظارت بر طرح های آبیاری نوین کشاورزی کاشان 
اظهار کرد: در آخرین اقدام صورت گرفته توسط کارشناسان اداره جهاد 
کشاورزی کاشــان بازدید اولیه از یک طرح انشعاب برق آبیاری تحت 

فشار در بخش مرکزی صورت پذیرفت.
محلوجی تأکید کرد: این طرح به مساحت حدود ۳۰۰۰ مترمربع بوده و در 
اراضی باغی به شکل آبیاری تحت فشار در یکی از مزارع بخش مرکزی 
اجرا شده است در حالی که جرای آبیاری نوین در راستای سیاست های 
الگوی کشــت بوده و ســالیانه موجب صرفه جویی آب به میزان قابل 

توجهی خواهد شد.

فراخوان نخستین جشــنواره ملی تئاتر اقتباس در 
دو بخش صحنه ای و نمایشنامه نویسی به میزبانی 
شاهین شهر منتشر شد. به گزارش خبرگزاری صدا 
و سیما، بنابر اعلام ســازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی شهرداری شاهین شهر، این جشنواره در دو 
بخش صحنــه ای و نمایشنامه نویســی و با رویکرد 
توجه به افســانه های کهن، ادبیات شفاهی، اشعار 
و ادبیات داســتانی معاصر، ادبیات فاخــر ایران و 
ارزش هــای دینی مذهبی و شــبیه نامه های اصیل 
ایران، در شاهین شهر برگزار می شود. ترغیب و تشویق 
هنرمندان عرصه هنر های نمایشــی به تبارشناسی 
ادبیات فاخر و کهن ایران زمین، بازشناسی و عینیت 
بخشــیدن به مفاهیم عمیق اخلاقــی و اجتماعی، 
بازیابی و بازخوانی قصه ها و افسانه های کهن ایران 
زمین بر زایش و زیســت تئاتر در ایران و همچنین 

کشف و معرفی استعداد های خلاق و جوان به عنوان 
ســرمایه های اجتماعی ازجمله اهــداف برگزاری 
نخستین جشنواره ملی تئاتر اقتباس شاهین شهر 
اســت. صیانت از ادبیات فاخر و کهــن ایران زمین 
و انطبــاق قصه ها و افســانه های ایرانی بــا ادبیات 
کلاسیک جهان، تلاش در نهادینه سازی تفکر علمی 
و تبارشناسی اصالت و خاستگاه پیوند عمیق ادبیات 
با هنر، فرهنگ و تاریخ، بهره گیری از زبان رسای هنر 
تئاتر در ترویج فرهنگ کتاب و کتاب خوانی، حمایت از 
آثار اقتباسی بر گرفته از مضامین و ارزش های دینی و 
مذهبی، ادبیات شفاهی و شبیه نامه های اصیل ایران 
و نیز حمایت از آثار اقتباسی برگرفته از شعر و ادبیات 
داستانی با محوریت تاریخ نگاری مقاومت، پایداری 
و ایثارگری اجتماعــی از دیگر اهــداف این رویداد 
به شــمار می رود. آخرین مهلت برای ثبت تقاضا و 

ارسال متون نمایشی به نخستین جشنواره ملی تئاتر 
اقتباس شاهین شهر ۵ شهریور ماه تعیین شده و بعد 
از اعلام نتایج بازبینی آثار، جشنواره در روز های ۲۶ آذر 
تا ۲ دی ماه برگزار خواهد شد. علاقه مندان می توانند 
برای شرکت در جشنواره و دریافت اطلاعات بیشتر، 
به امور هنری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری شاهین شــهر، واقع در میــدان فاطمیه، 
ساختمان نگارســتان، طبقه ۴ مراجعه کرده و یا با 
شــماره های ۰۳۱۴۵۲۳۰۲۵۷ و ۰۹۹۰۹۸۵۴۳۱۵ 

تماس بگیرند.

 نخستین جشنواره ملی تئاتر اقتباس در شاهین شهر برگزار می شود

همزمان با سراسر کشور و درطرح آیین کلنگزنی هزار کلاس درس خیرساز اســتان اصفهان کلنگ تنها دبستان مدرسه ۶کلاسه  خیرساز روستای زودان مبارکه 
به زمین زده شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، نماینده مردم مبارکه درمجلس شورای اسلامی در این مراسم گفت: با توجه به نبود مدرسه مناسب برای تحصیل در این روستا، 
با پیگیری های صورت گرفته و به کمک خیرین، قرار است این واحد آموزشی، با اعتباری بالغ بر ۸میلیارد تومان ساخته شود.

زهرا سعیدی درادامه افزود: در حال حاضر حدود ۱۰۰ دانش آموز این روستا از مدرسه  فعلی استفاده می کنند و سایر دانش آموزان در مدارس روستا های همجوار 
در حال تحصیل هستند.

عسگریان، فرماندار شهرستان مبارکه نیز دراین مراسم گفت: برخی از مدارس مقطع ابتدایی شهرستان، متأسفانه از فضای فیزیک مناسبی برخوردار نیستند و 
باید برای فراهم کردن فضای مناسب تحصیلی دانش آموزان، تلاش بیشتری کرد.

خبر روز آغاز ساخت مدرسه ۶کلاسه  خیرساز در روستای زودان مبارکه

عکس خبر

اهالی روستای شاتور 
در هرند میزبان 
دومین جشنواره 

گلرنگ
روستای شــاتور در شهرستان 
هرند میزبان دومین جشــنواره 
ســه روزه گلرنــگ و مراســم 
شکرانه برداشــت این محصول 
بود. تجاری سازی و شناساندن 
این محصول از اهداف برگزاری 

این جشنواره بود.

 ایستگاه  آتش نشانی»آب و آتش« در میدان آب کاشان 
احداث می شود

شهردار کاشان از آغاز عملیات احداث ایستگاه آتش نشانی با عنوان »آب و آتش« در ابتدای بلوار شهید 
تابنده جنب میدان آب خبر داد. کیومرث محمدپور بیان کرد: به منظور خدمات رسانی بهتر به شهروندان 
و کاهش زمان رسیدن به محل حوادث و حرائق و نزدیک شدن به مدت زمان استاندارد جهانی، سومین 
ایستگاه های آتش نشانی شهر در این دوره احداث می شود. وی مساحت این پروژه را ۳۱۳ متر مربع 
شامل آشــیانه و ســاختمان اداری ذکر و تصریح کرد: زیربنای کل پروژه ۴۸۵ متر مربع و به صورت 
اسکلت بتنی با اعتباری حدود ۱۳۴ میلیارد ریال است. شهردار کاشان با اشاره به ضرورت توزیع متوازن 
ایستگاه های آتش نشانی استاندارد، خاطرنشان کرد: بر اســاس استانداردها باید در شهرها به ازای 
هر ۵۰ هزار نفر جمعیت، یک ایستگاه آتش نشانی جانمایی و احداث شود که با گسترش شهرنشینی، 
بلندمرتبه سازی ها ومحدودیت های خدمت رسانی در بافت تاریخی، کاشان نیازمند ایستگاه های 
عملیاتی آتش نشانی استاندارد اســت. وی افزود: با توجه به بار ترافیکی و فاصله زیاد ایستگاه های 
آتش نشانی با مرکز شهر، بر اساس استاندارد باید فاصله ایستگاه های آتش نشانی با یکدیگر حدود 
۳ کیلومتر باشد تا تیم های اعزامی در حوادث وحرایق زمان طلایی ۳ تا ۵ دقیقه را برای رسیدن هرچه 

سریع تر به مکان حادثه از دست ندهند.

 پیشرفت ۳۰ درصدی ۱۸ طرح نهضت ملی مسکن 
شهر جدید فولادشهر

۱۸ طرح نهضت ملی مسکن در شهر جدید فولاد شهر با پیشــرفت ۳۰ درصدی در حال اجراست. به 
گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرعامل شهر جدید فولادشهر گفت: در این شهر هم اکنون ۱۸ طرح 
نهضت ملی مسکن با بیش از ۱۰ هزار و ۳۰۰ واحد در حال ساخت است. شهرام مجیدی افزود: مساحت 
زمین این ۱۸ طرح ۵۵ هکتار است و تا کنون ۱۰ هزار متقاضی حائز شرایط برای واحد های مسکونی این 
طرح ثبت نام کرده اند. وی گفت: در شهر جدید فولادشهر ۹۷۶ طرح مسکونی نهضت ملی و مسکن ملی 
تکمیل و در هجدهمین نشست شورای عالی مسکن ۶۰۰ واحد آن افتتاح شده است. مدیرعامل شهر 
جدید فولادشهر افزود: در این شهر، طرح های مشارکتی شامل ۵۲ واحد مسکونی و ۱۲ واحد تجاری 
همچنین پنج طرح روبنایی و زیربنایی آماده افتتاح است. مجیدی گفت: طرح های روبنایی و زیربنایی 

شامل مدرسه، مسجد، مجتمع و آماده سازی معابر و برای آنها ۱۰۶ میلیارد تومان هزینه شده است.

مسیر مرنجاب ۳۰ کیلومتر  کوتاه تر  می شود
شهردار مشکات گفت: ساماندهی و تکمیل مسیر مشکات به کنارگذر آران و بیدگل می تواند باعث کاهش 
۳۰ کیلومتر از مسافت مسیر تهران به کویر مرنجاب شود. علی پیراینده در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار 
کرد: مشکات به عنوان دروازه کویر مرکزی ایران قلمداد می شود که راهی به کویر مرنجاب دارد و اگر این 
مسیر تکمیل شود، عبور خودروها از مناطق مسکونی شهرها در این مسیر حذف خواهد شد. وی ادامه 
داد: آلودگی هوا و ترافیک شهری، یکی از چالش های شهرهای صنعتی مانند کاشان و آران و بیدگل 
است که مسئولان وزارت میراث فرهنگی و وزارت راه می توانند با تکمیل مسیر مشکات به مرنجاب، از 
این معضل جلوگیری کنند. شهردار مشکات بیان کرد: تکمیل مسیر مشکات به مرنجاب که از حاشیه 
شهرهای سفیدشهر و نوش آباد به کنارگذر وصل می شود، باعث جلب گردشگر و رونق گردشگری بیابان 
در کنار مزارع و بیابان ها خواهد شــد. پیراینده گفت: مشــکات در کنار اتوبان قم - کاشان واقع شده 
است و می تواند نقش مؤثری برای جذب گردشگری کویر ایفا کند و امیدواریم با همکاری مسئولان 
مربوط و تکمیل این مسیر، توسعه صنعت گردشگری در منطقه کاشان سرعت بیشتری پیدا کند. وی 
افزود: گردشگری کویر یک ظرفیت طبیعی است که گردشــگران خارجی توجه ویژه ای به آن دارند و 

شهر مشکات با موقعیت کویری و کوهستانی، یک جاذبه خاص گردشگری در منطقه کاشان است.

اخبار

 امام جمعه تیران و کرون:

قهر با صندوق رأی راهکار 
رفع مشکلات کشور نیست

امام جمعه تیــران و کــرون گفــت: قهر با 
صندوق های رأی و حضــور نیافتن در عرصه 
سیاسی راهکار رفع مشــکلات کشور نیست 
و تنها فرصت سازی برای دشمن را به همراه 

دارد.
به گزارش »ایمنا«، حجت الاســلام حسین 
رشیدیان در خطبه های نماز عبادی و سیاسی 
جمعه این هفته که در حســینه قدیم تیران 
اقامه شد به موضوع انتخابات اشاره و اظهار 
کرد: این عرصه مهم سیاســی فرصتی برای 
تعیین سرنوشت مملکت توسط مردم است. 
وی افــزود: اینچنین فرصتی بــرای تعیین 
سرنوشت کشــور در دیگر جوامع دنیا کمتر 
دیده می شود که در ایران حدوداً هر سال یک 
انتخابات داریم و مردم مسئولان را در رده های 
مختلف به صورت مستقیم و یا غیرمستقیم 

خودشان انتخاب می کنند.
امام جمعه تیران و کرون گفت: چشم دشمن 
همواره به حضور مردم در انتخابات اســت، 
آنها در مرحله اول عدم مشــارکت سیاسی را 
می خواهند و پس از آن انتخاب رئیس جمهور 
منفعــل و همراه با آنهــا را از مــردم مطالبه 

می کنند.
حجت الاسلام رشیدیان با بیان اینکه شهید 
رئیسی تراز مدیریت در کشور را مشخص کرد، 
ادامه داد: رئیس جمهور منتخب باید مسیری 
را که سبب عزت ملی و رفع مشکلات می شود 
ادامه دهد و در ارتباط بین المللی عزت آفرین 
باشد. وی اضافه کرد: مردم با شناخت افراد 
و برنامــه کاری آنها به انتخاب فــرد توانمند 
و ادامه دهنده راه رئیســی عزیز کمک کنند. 
حجت الاسلام رشیدیان با اشاره به مشکلات 
شهرستان کاشان ادامه داد: مشکلات معدن 
ســرب و روی رفع نشــده و تبعات ناشی از 
فعالیت این معدن مشکلات زیادی را برای 
مردم ایجاد کرده اســت که نارضایتی مردم 
به همراه دارد. امام جمعه تیران از مسئولان 
خواســت تا این دغدغه دیرینه مــردم را به 

صورت جدی مورد توجه قرار دهند.

با مسئولان

استان

آغاز فعالیت مرکز خدمات 
 کشاورزی غیردولتی در 

جوشقان و کامو
رئیس اداره ترویج و آموزش مدیریت جهاد کشاورزی 
کاشان گفت: مرکز خدمات کشــاورزی غیردولتی به 
منظور فعال ســازی، پویایی و ارائه خدمــات بهتر به 
بهره برداران حوزه کشاورزی در بخش جوشقان قالی 

و کامو راه اندازی شد.
نادر مزینی در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: استقرار 
مراکز خدمات کشاورزی غیردولتی در راستای اجرای 
ماده دوم قانون افزایش بهره وری بخش کشاورزی و 
منابع طبیعی با هدف تنوع بخشیدن به ظرفیت های 
اشتغال در بخش کشاورزی و افزایش عملکرد در واحد 
سطح اجرایی می شود.  وی افزود: ایجاد فرصت های 
جدید شغلی متناسب با شرایط اقتصادی و اجتماعی 
هر بخش، توســعه کشــاورزی نوین با اســتفاده از 
دانش روز از دیگر هدف های ایجاد و اســتقرار مراکز 
خدمــات کشــاورزی غیردولتی در این شهرســتان 
است که تا پایان ســال در بخش های برزک و نیاسر 
نیز فعال خواهد شــد. رئیس اداره ترویج و آموزش 
مدیریت جهاد کشــاورزی کاشان تصریح کرد: تلاش 
برای واگذاری حداکثری وظایف تصدی گری وزارت 
جهاد کشاورزی بر اســاس اصل ۴۴ قانون اساسی 
با احصای خدمات قابل ارائه در بخش کشــاورزی از 
جمله الزامات و سیاست های فعالیت مراکز خدمات 

کشاورزی غیردولتی است.
مزینی گفت: مراکز خدمات کشاورزی و منابع طبیعی 
غیردولتــی به عنوان یــک نهاد تســهیل گر با حضور 
دانش آموختگان کشــاورزی در شــهر و روستا انواع 
خدمات عمومی و تخصصی را در نزدیک ترین نقطه به 
کشاورزان ارائه خواهد کرد. وی افزود: افزایش حجم 
و تنــوع فعالیت در بخش کشــاورزی، کمبود نیروی 
انسانی، ایجاد اشتغال برای دانش آموختگان بخش 
کشاورزی و افزایش آگاهی فنی و بهره وری کشاورزی 
از دیگر هدف های راه اندازی مرکز خدمات کشاورزی 
غیردولتی اســت که اولین مرکز در بخش جوشقان 

قالی فعالیت خود را آغاز کرده است.
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پژوهشگر کشاورزی: سوزاندن انار آفت زده علمی نیست
محقق و حشره شناس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی استان اصفهان گفت: سوزاندن میوه های 

آلوده انار، روش علمی برای کنترل و مقابله با آفت »کرم گلوگاه« نیست.
به گزارش »ایرنا«، کرم گلوگاه از آفات مهم درخت انــار و کاهش دهنده عملکرد و کیفیت این میوه 

در کشور محسوب می شود و اگر به درستی کنترل نشود خسارت اقتصاد زیادی به بار می آورد.
محمد حســن بشــارت نژاد روز یکشــنبه در گفت و گو با خبرنگار »ایرنا« افزود: روش سوزاندن 
میوه  های آلوده به آفت کرم گلوگاه علاوه بر هزینه اقتصادی برای باغدار به محیط زیست نیز آسیب 
می  زند. وی اظهار کرد: داخل میوه  های انار که محل فعالیت کرم گلوگاه است، دشمنان طبیعی این 
آفت نیز وجود دارد و با آتش زدن انارهای آلوده، آفت و دشمن طبیعی آن هر دو با هم از بین می  روند.

این کارشناس اضافه کرد: باغدارها باید قسمت های ســالم انارهای آلوده را به فرآورده هایی مثل 
رب انار و قسمت  های آلوده به کرم آفت را بعد از جداسازی با مدفون کردن در خاک به عمق ۲۰ تا ۳۰ 

سانتی متر به کودهای آلی قابل استفاده تبدیل کنند.
بشــارت نژاد گفت: کرم گلوگاه انــار در اســتان اصفهان در مناطــق نیمه گرمســیر و معتدل مثل 
شهرستان  های اصفهان، شهرضا، اردســتان، نطنز، کاشان، شاهین شهر و میمه، برخوار، فلاورجان، 

مبارکه و حتی فریدن و فریدونشهر نیز وجود دارد.
وی با بیان اینکه این آفت همه ساله در شهرســتان  های اصفهان، شهرضا، اردستان، کاشان و نطنز 
باغ های انار را تهدید می کند، خاطرنشان کرد: با توجه به تحقیقات انجام شده و شرایط خاص کرک 
گلوگاه، هیچ ترکیب شیمیایی و آفت کشی برای محلول پاشــی با روش  های رایج باغداران روی 

آن تأثیر ندارد.
وی درباره مراحل زندگی و رشد کرم گلوگاه گفت: این آفت، پروانه  ای است که روی انار و قسمت تاج 
آن، تخمگذاری می کند و بعد تبدیل به کرم شــده و به داخل انار راه پیدا می کند به همین علت سم 

پاشی باغ برای نابودی آن تاثیری ندارد.
بشارت نژاد، روش های »تاج تراش« و تزریق برخی مواد مناســب در تاج را از راه  های کنترل این 
آفت عنوان کرد و افزود: با تراشیدن تاج انار، جمعیت تخم و آفت کرم گلوگاه کاهش می یابد و آفت 

کنترل می شود.
این محقق، رعایت اصول باغبانی را برای کنترل جمعیت آفت کرم گلوگاه اثربخش دانست و گفت: 
باید برای کاشت درخت انار از ارقام مناسب که جمعیت حشره را به خود جذب نکند، انتخاب کرد زیرا 

برخی ارقام نسبت به این آفت، حساس و برخی متحمل هستند.
وی با اشاره به تأثیر روش صحیح کاشــت درخت انار بر عدم جذب و دفع آفت، اظهار کرد: درخت 
باید با فاصله مناسب بین چهار تا پنج متر یا سه تا چهار متر و با روش صحیح کاشته شود و در زمان 
کاشت نیز باید به وضعیت قرار گرفتن ریشه، طوقه و ساقه در خاک توجه کرد به طوری  که ساقه در 
خاک نباشد و ریشه از خاک بیرون نیاید در غیر این صورت درخت ضعیف می شود و شرایط برای 

جذب و جلب آفت مناسب می شود.
این محقق ادامه داد: شیوه آبیاری درخت انار نیز در کنترل آفت کرم گلوگاه مؤثر است و درختان باید 
به اندازه کافی و منظم آبیاری شوند، هم چنین با هرس مناسب شاخه  های درخت و رعایت تناسب 

در هرس، سوخت و ساز درخت درست انجام شده و در برابر آفت مقاوم می شود.
بشارت نژاد درباره روش  های مرسوم کنترل این آفت توضیح داد: باغدارها، انارهای سالم را برداشت 
 و انارهای آلوده را در باغ رها می کنند و در این فرصت، کرم گلوگاه، پاییز و زمســتان را پشــت ســر 
می گذارد و در بهار، فعالیت خود را شروع و دوباره خسارت وارد می کند در حالی که باید انارهای آلوده 
جمع شود. وی تصریح کرد: یکی از شاخص  های مهم مدیریت و کنترل آفت، کاهش جمعیت آن 
است بنابراین باید تلاش شود میزان آفت از یک آســتانه جمعیت پایین بیاید تا خود به خود آفت 

کنترل و جلوی خسارت اقتصادی برای باغدار گرفته شود.
بشارت نژاد ادامه داد: گاهی مواقع نیز با افزایش جمعیت آفت و با ایجاد رقابت و شوک جمعیتی به 

آنها می توان جمعیت آفت را کنترل کرد.

فرار سرمایه ها از اســتان اصفهان همچنان ادامه دارد و بر اساس گزارش 
اعلام شــده اکنــون ۳۵ درصد ســرمایه ها از اســتان خارج می شــود. 
حفظ ســرمایه های هر منطقه در آن، منجر به رشــد و توســعه اقتصاد و 
زیرساخت های آن از جمله چرخیدن چرخ صنایع، ایجاد اشتغال و ارتقای 
وضعیت اقتصادی شهروندان می شود. این امر بدیهی است که در بسیاری 
از شهرها و روستاهای ایران و جهان به آن توجه ویژه می شود؛ اما در برخی 
از موارد شــاهد به بیانی فرار ســرمایه ها از یک منطقه هستیم که دلایل 
زیادی منجر به وقوع این اتفاق می شود. استان اصفهان یکی از این مناطق 
است، آمارها بیانگر خروج بیش از ۳۰ درصد سرمایه ها از این استان است، 
سرمایه هایی که می تواند رونق اقتصادی را در استان و به ویژه در روستاها 
و شهرهای دورتر از مرکز ایجاد کند و بارقه امیدی برای مهاجرت معکوس 

از شهر به روستا باشد.

۳5 درصد از سرمایه اصفهان از استان خارج می شود
امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در این ارتباط به »مهر« می گوید: 
نسبت مانده تسهیلات به ســپرده در اســتان اصفهان ۶۵ درصد است و 
۳۵ درصد پولی که مردم اصفهان ســپرده گذاری می کنند از استان خارج 
می شود. وی می افزاید: تحلیل های انجام شده در این رابطه نشان می دهد 
آنچه رتبه اصفهان را در امنیت سرمایه گذاری کاهش داده، عدم وفای به عهد 
برخی از دولتی ها و شرکت های دولتی و همچنین عدم عمل به تعهدات 

مسؤولان ملی و استانی است.

اگر بنا باشــد بانک خصوصی پول ها را از اصفهان خارج کند نیازی به 
فعالیت آن نیست

همچنین وزیر امور اقتصادی و دارایی نیز در ســفر اخیرش به اصفهان در 
پاسخ به سئوال »مهر « در خصوص خروج ســرمایه ها از استان اصفهان 
اظهار کرد: اگر بنا باشد بانک خصوصی هم پول ها را از استان جمع و بیرون 
از اســتان خرج کند چه نیازی به بانک خصوصی است در این حالت باید 
برخوردهای جدی انضباطی با این بانک ها صورت گیرد.  خاندوزی افزود: 
هر کجا انحراف از مسیر تولید اتفاق بیفتد سخت گیری شود، طوری نیست 
و حتی نگاه تبعیض آمیز اعمال شود بدون اشکال است اما اگر این خلق 
اعتبار برای تولیدکنندگان باشــد که منجر به رونق اقتصادی شــود نیاز به 
تسهیل امور و استفاده از زنجیره تولید است. وی گفت: جایی که مشاهده 
شود تخصیص تسهیلات منجر به یک تأســیس و راه اندازی یک واحد 
تولیدی مثل گلخانه جدید می شود می توان از ســرمایه در گردش برای 
افزایش تولید اقدام کرد و بانک در ارائه تسهیلات نیاید سخت گیری کند. 
خاندوزی اعلام کرد: سیاست انقباضی نقدینگی باید برای تولید کنندگان 

واقعی برچیده شود.

سخت گیری های مالیاتی مهم ترین عامل فرار سرمایه ها از اصفهان
از سویی کارشناسان اقتصادی معتقدند با آغاز تحریم ها، کشور در دو حوزه 
تکنولوژی و منابع سرمایه گذاری دچار محدودیت شد. معضل فرار سرمایه 
برخی از استان ها را بیشتر به خود مشغول ســاخته و البته از آمار بیکاری 

بالاتری هم برخوردار هســتند. محمد رجالی یکی از فعــالان اقتصادی، 
افزایش تولید و مشــارکت مردم در فعالیت هــای اقتصادی را خط مقدم 
جنگ اقتصادی نام برده و به »مهر « می گوید: همه باید نسبت به اجرای 
شعار امسال توجه داشته باشیم. وی با اشاره به صدور بیش از ۴۰۰ بخش 
نامه در حوزه تجارت خارجی تصریح می کند: بسیاری از بنگاه های اصفهان 
با سه مشــکل آب، هوا و خاک )فرونشست( روبه رو هســتند، اصفهان 
یک استان ویژه اســت و اســتانداران اصفهان باید ویژه باشد و از رئیس 
صمت باید دیدگاه ویژه داشته باشــند تا دیگر ارگان ها و نهادهای دولتی و 
خصوصی تا حجم مشکلات این استان را کمتر کنند. این فعال اقتصادی 
تصریح می کند: اگر چه همــواره رفع موانع ســرمایه گذاری در اصفهان از 
سوی فعالان اقتصادی مطرح و از سوی دولتمردان شنیده شده است و در 
دستورالعمل های آنها گنجانده و پیشنهادات و راهکارهای مختلفی مطرح 
شــده اما همچنان در جلسات کارشناســی فعالان اقتصادی با مسئولان 
عالیرتبه این مسئله به عنوان یک معضل اساسی در اصفهان مطرح می شود. 
وی سخت گیری های مالیاتی را از مهم ترین دلایل برای فرار سرمایه ها از 
اصفهان دانسته و ابراز می کند: فضای نامساعد کسب وکار نیز عاملی مؤثر 
برای این معضل است به طوری که فضای نامناسب کسب وکار باعث افزایش 
هزینه های عملکرد بنگاه های اقتصادی و از بین رفتن اعتماد و انگیزه برای 
سرمایه گذاری می شود. در این حال، با وجود تنگناهای اقتصادی، تحریم ها 
و مشکلات ساختاری در اقتصاد کشور نمی توان انتظاری برای اعتماد داشتن 

سرمایه گذاران خارجی به ایران و ورود آنها داشت.

درآمد مردم ۳۲ درصد کاهش یافته است
مهدی طغیانی، نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی نیز در این 
ارتباط به »مهر« می گوید: درآمد سرانه مردم از سال ۱۳۹۰ تا ۱۴۰۰ حدود 
۳۲ درصد کاهش یافته است که این کاهش درآمد سرانه مردم منجر به 
اُفت نرخ پس انداز و کاهش سرمایه گذاری می شود. وی اضافه می کند: 
سرمایه گذاری در کشور از سال ۸۳ تا ۱۴۰۰ و به خصوص در دور دوم اعمال 
تحریم ها یعنی از سال های ۱۳۹۶ و ۱۳۹۷ رشد منفی داشته است و این 
اُفت سرمایه گذاری بر کاهش تولید ناخالص داخلی و اُفت درآمد سرانه 

مردم تأثیر گذاشته است. 
سرمایه گریزی از اصفهان که یک پیشــینه طولانی دارد و علاوه بر سرمایه 
گذران کلان، شــهروندان عادی نیز حاضر به ســرمایه گذاری برای رشد 
اشتغال زایی و تولید در اصفهان و ایجاد شــغل های خرد و کوچک در این 
استان نیستند و ترجیح می دهند با خریدن طلا، زمین، مسکن و یا کسب 
و کارهای مجازی به جای تولید اقدام بــه درآمدزایی کنند و این در حالی 
است که در ۳ تا ۴ دهه گذشــته مردم با اندک سرمایه اقدام به راه اندازی 
کارگاه های تولیدی می کردند و استخدام چند کارگر و کارمند را از افتخارات 

خود می دانستند اما امروزه کارآفرینی را در حوزه تولید نمی دانند.
مساعد بودن فضای کســب و کار می تواند به تسهیل روند سرمایه گذاری 
بینجامد و با ایجاد فضایی امن برای فعالان حوزه اقتصاد، شرایط مناسبی 

را برای رونق تولید فراهم آورد. 

خبر روز

مبلغ افزایش حقوق بازنشستگان مشخص شد
به زودی مبلغ علی الحساب متناسب سازی به حساب بازنشستگان واریز می شود و بعد از صدور احکام 
متناسب سازی، با آنها تسویه حساب خواهد شد. به گزارش »بازار«، در بند الحاقی یک ماده ۲۹ لایحه 
برنامه هفتم توســعه، برای عدالت در پرداخت حقوق شاغلان و بازنشســتگان و نیز متناسب سازی 
حقوق بازنشســتگان با ۹۰ درصد حقوق و فوق العاده های مستمر مشمول کســور شاغلان مشابه و 
هم تراز، دولت مکلف است تا پایان سال سوم برنامه به نحوی عمل کند که در سال اول )۱۴۰۳( معادل 
۴۰ درصد و در سال های دوم و سوم )۱۴۰۴ و ۱۴۰۵( هرکدام ۳۰ درصد مابه التفاوت حقوق تا ۹۰ درصد 
یاد شده در حقوق بازنشستگان اعمال شود. خبر خوب اینکه بنا به گفته رئیس سازمان برنامه  و بودجه 
کشــور، آیین نامه اجرایی این بند از برنامه هفتم توســعه به تصویب هیئت وزیران رسیده و به زودی 
مبلغ علی الحساب متناسب سازی حقوق بازنشستگان واریز خواهد شد. داود منظور، رئیس سازمان 
برنامه وبودجه در صفحه شخصی خود در فضای مجازی نوشــت: »بازنشستگان عزیز! الوعده وفا؛ 
خبرهای خوشی در راه است. با عنایت به تصویب آیین نامه اجرایی متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
در جلسه روز یکشنبه )۳ تیرماه( هیئت دولت، در روزهای آینده مبلغی به صورت علی الحساب در وجه 
بازنشستگان گرامی پرداخت خواهد شد تا پس از صدور احکام متناسب سازی، تسویه قطعی به عمل 
آید. منابع مالی موردنیاز برای متناسب ســازی حقوق بازنشســتگان در صندوق های دولتی از محل 
افزایش یک درصد مالیات ارزش افزوده به مبلغ ۵۰ هزار میلیارد تومان پیش بینی شده است. همچنین 
برای متناسب سازی حقوق بازنشســتگان تأمین اجتماعی، در قانون بودجه امسال پیش بینی شده 
است که دولت ۱۳۰ هزار میلیارد تومان از بدهی خو را به تأمین اجتماعی پرداخت کند تا همسان سازی 

اجرایی شود.

 دست مشاوران املاک از 9۲8 میلیارد تومان حق الزحمه
کوتاه شد

مقام مسئول وزارت راه و شهرسازی از عدم النفع ۹۲۸ میلیارد تومانی مشاوران املاک با ثبت قراردادهای 
رایگان اجاره مسکن در سامانه خودنویس خبر داد. به گزارش »تسنیم«، مهدی ساسانی مدیر سامانه 
خودنویس وزارت راه و شهرسازی یادآور شد: تاکنون  ۸۴۶ هزار و ۹۷۸ قرارداد در سامانه خودنویس 
ایجاد شده که از این تعداد قرارداد ایجاد شده ۵۷۰ هزار و ۷۵۴ قرارداد تکمیل و ثبت شده است. وی با 
اشاره به صرفه جویی ۹۲۸ میلیارد تومانی به واسطه ثبت رایگان قراردادهای اجاره برای مستاجران و 
موجران، افزود:  تاکنون بیش از ۱۸۰ هزار قرارداد خرید و فروش در سامانه خودنویس ثبت شده است. 
وی ادامه داد: البته بخش خرید و فروش هنوز در سامانه خودنویس رسماً رونمایی نشده است و به 

زودی این بخش نیز به صورت رسمی رونمایی خواهد شد.

 درآمدهای ارزی کشور در بهار امسال ۴ میلیارد دلار
افزایش یافت

بانک مرکزی از افزایش ۴ میلیارد دلاری درآمدهای ارزی کشور در فصل بهار سال ۱۴۰۳ نسبت به مدت 
مشابه سال گذشــته خبر داد و اعلام کرد: درآمدهای ارزی کشور در سه ماهه نخست امسال به ۲۵.۵ 
میلیارد دلار رسیده است. به گزارش »ایرنا«، بانک مرکزی اعلام کرد: تحولات بازرگانی خارجی نشان 
می دهد در سه ماهه نخست امسال صادرات نفتی و غیرنفتی کشور به ۲۵.۵ میلیارد دلار رسید که در 
مقایسه با صادرات ۲۱.۵ میلیارد دلاری مدت مشابه سال گذشته، ۱۸.۶ درصدی افزایش یافته است. 
تراز تجاری کشور نیز در سه ماهه ابتدایی سال جاری در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته با افزایش 
۵۱.۳ درصدی از ۷.۴ میلیارد دلار به ۱۱.۲ میلیارد دلار رسیده است. بانک مرکزی همچنین ۱۷ میلیارد و 
۴۱۷ میلیون دلار ارز برای واردات کالاهای اساسی، دارو، کالاهای تجاری و بازرگانی از ابتدای سال جاری 

تا ۸ تیرماه تامین کرده که ۳ میلیارد و ۹۷۵ میلیون دلار ارز سهم کالاهای اساسی و دارو بوده است.

خبر

کافه اقتصاد

رئیس اداره ارتباط با صنایع و شرکت های دانش بنیان شهرداری اصفهان گفت: 
به منظور ایجاد انگیزه، تسهیلات مناســب باید برای شرکت های دانش بنیان و 
کمک به نوآفرین ها )استارتاپ ها( در نظر گرفته شود. مهدی شایق در گفت وگو 
با »ایمنا« با اشاره به طرح تقویت تولید و خدمات دانش بنیان در مدیریت شهری 
اظهار کرد: پیش نویس این طرح سال گذشته با همکاری معاونت برنامه ریزی 
و توسعه سرمایه انسانی شهرداری اصفهان تهیه شد و در اختیار شورای اسلامی 
شهر قرار گرفت. وی با اشاره به اهداف طرح تقویت تولید و خدمات دانش بنیان 
در مدیریت شهری افزود: نخستین هدف ایجاد و ارتقای زیست بوم نوآوری و 
کارآفرینی در مدیریت شهری به منظور توسعه اقتصاد دانش بنیان در راستای 
سیاســت های کلی اقتصاد دانش بنیان و تدابیر مقام معظــم رهبری و اتخاذ 
راهکارهای سیاســتی برای حمایت از اقتصاد خلاق در مدیریت شهری است. 
رئیس اداره ارتباط با صنایع و شرکت های دانش بنیان شهرداری اصفهان تأکید 
کرد: دومین هدف بهبود ضعف ها و پیچیدگی های ساختاری، تعریف و بازتعریف 
فرایندها، الزامات، آیین نامه ها، شیوه نامه ها و ارائه ابزارهای لازم برای تعامل و 
حمایت از شرکت های دانش بنیان به منظور فراهم کردن فرصت های برابر توسعه 
اقتصادی، تجارت و افزایش سرمایه گذاری در شرکت های دانش بنیان، ارتقای 
کیفیت تعاملات میان شهرداری و این شرکت ها و ایجاد فضای رقابتی با عدالت 
است. شایق گفت: ســومین هدف امکان ارائه خدمات دقیق و بهینه و نوآورانه 
به شهروندان از طریق شرکت های دانش بنیان و بر اساس راهبردهای مختلف 
از جمله منبع یابی دانش، اطلاعات جدید و ایجاد خدمــات نوین و نوآورانه با 
ترکیب داده های مختلف اســت. وی ادامه داد: چهارمین هدف فراهم آوردن 
امکان مشارکت شــرکت های دانش بنیان برای ارائه ایده های خلاقانه و ایجاد 
اشتغال مناسب و اســتفاده از ظرفیت حداکثری آنها در حل مسائل مدیریت 
شهری از طریق حمایت های مؤثر شهرداری است. رئیس اداره ارتباط با صنایع 
و شرکت های دانش بنیان شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: به منظور ایجاد 

انگیزه، تسهیلات مناسب باید برای شرکت های دانش بنیان و کمک نوآفرین ها 
)استارتاپ ها( در نظر گرفته شود. شــایق گفت: گزارش های فصلی از تعداد و 
مبلغ قرارداد منعقد شده با شرکت های دانش بنیان، عملکرد ردیف های بودجه 
مرتبط با فناوری های نوین و دانش بنیان، درآمدها و محل هزینه کرد آنها باید 
به صورت شش ماهه به شورای عالی فناوری و شورای اسلامی شهر ارائه شود. 
وی با اشــاره به مســتندات قانونی طرح تقویت تولید و خدمات دانش بنیان 
در مدیریت شــهری افزود: مستندات آن شــامل ۱۱ مورد می شود، نخستین 
مورد آن منویات مقام معظم رهبری درباره شعار ســال ۱۴۰۱ با عنوان »تولید؛ 
دانش بنیان، اشتغال آفرین«، دومین مستند قانون جهش تولید دانش بنیان 
مصوب اردیبهشت ۱۴۰۱ توسط مجلس شورای اسلامی، سومین مستند قانون 
حمایت از شرکت ها و مؤسســه های دانش بنیان و تجاری ســازی نوآوری و 
اختراعات و چهارمین مستند از این طرح برنامه زیست بوم شرکت های خلاق و 
دانش بنیان کشور است. رئیس اداره ارتباط با صنایع و شرکت های دانش بنیان 
شهرداری اصفهان تأکید کرد: پنجمین مستند این طرح بندهای ۳، ۴ و ۵ ماده 
۸۰ قانون تشکیلات و وظایف شوراها، ششمین مســتند نیز تأکیدات منشور 
شورای اسلامی شهر اصفهان در راســتای تأکید بر حمایت از کسب و کارهای 
دانش بنیان و هفتمین مستند راهبردهای شورای اسلامی شهر اصفهان برای 
تدوین بودجه سال گذشته شــهرداری در ارتباط با شــرکت های دانش بنیان 
مصوب دی ۱۴۰۰ است. شایق گفت: هشتمین مستند طرح الزام شهرداری در 
به کارگیری فناوری های نوین و ایده های خلاقانه در مدیریت شــهری مصوب 
اردیبهشت ۱۳۹۷، همچنین نهمین مستند نیز طرح کمک به ایجاد صندوق های 
سرمایه گذاری خطرپذیر مصوب شهریور ۱۳۹۷ شورای اسلامی شهر اصفهان، 
دهمین مستند بند ۴ طرح الزام شهرداری اصفهان به تهیه نقشه جامع توسعه 
شهر هوشمند مصوب آبان ۱۳۹۷ شورای اسلامی شــهر اصفهان و یازدهمین 

مستند طرح تشکیل ستاد توسعه کارآفرینی مصوب شهریور ۱۳۹۶ است.

 رئیس اداره ارتباط با صنایع شهرداری اصفهان:

برای دانش بنیان ها و استارتاپ ها باید تسهیلات مناسب در نظر گرفته شود

 پیش بینی افزایش
۲۰ درصدی تولید برنج 

برای سال جاری
رئیس اتاق اصناف کشاورزی گفت: 
با توجه به شــرایط اقلیمی و مزارع 
پیش بینی می شود که امسال تولید 

برنج ۱۵ تا ۲۰ درصد افزایش یابد.

عکس خبر

  رئیس اتحادیه طلا و جواهر
پیش بینی کرد

احتمال نوسان یک تا 
۲درصدی قیمت طلا

نادر بذرافشــان، رئیس اتحادیه طلا و جواهر 
می گوید: هفته گذشته شــاهد شرایط عادی 
و بدون التهــاب در بازار طلا داخلــی بودیم و 
میزان تقاضا برای خرید طلا و ســکه تغییری 
نکرد. باتوجه به شــرایط فعلی انتظار می رود 
قیمت طلا در روزهای آتی نوســان یک تا دو 
درصدی تجربه کند. به گزارش ایراسین، قیمت 
طلا و ســکه در دومین هفته تابستان ۱۴۰۳ 
روند متوازنی نداشــت و قیمت طلا افزایشی 
شــد ولی بهای ســکه تمام کاهش پیدا کرد. 
قیمت ها در بعضی از قطعات ســکه نیز بدون 
تغییر باقی مانــد. معامله گــران در بازار طلا 
انتشار اخبار سیاسی پیرامون نتیجه انتخابات 
ریاســت جمهوری و افت و خیز نــرخ دلار در 
بازار غیررسمی را علت نوسانات نامتوازن بازار 
طلا و ســکه در طول اولیــن روز هفته عنوان 
می کننــد، به عقیــده آن ها بازار طــلا تا زمان 
مشخص شدن نتیجه نهایی انتخابات ریاست 
جمهوری وارد فاز احتیاط می شــود و نوسان 
قیمتی چشمگیری تجربه نخواهند کرد. نادر 
بذرافشان، رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران 
درباره وضعیت بازار طلا به ایراسین می گوید: 
قیمت انس طلا در بازارهــای جهانی در طول 
هفته گذشته با افزایش هفت دلاری همراه بود. 
با این حال شاهد شرایط عادی و بدون التهاب 
در بازار طلا داخلی بودیم. این مقام صنفی ادامه 
می دهد: در حال حاضر میزان تقاضا برای خرید 
طلا و ســکه تغییر نکرده و شرایط بازار رکودی 
اســت. ولی با هدف حمایت از تولیدکنندگان 
و خریداران جهت جلوگیری از خرید طلاهای 
فاقد اســتاندارد، فروش طلای دســت دوم 
ممنوع شده است. رئیس اتحادیه طلا و جواهر 
تهران در رابطه با پیش بینــی وضعیت بازار در 
روزهای پیش رو بیان می دارد: شــرایط بازار 
به وضعیت سیاســی و اقتصادی در جهان و 
خاورمیانه بستگی دارد. با توجه به شرایط فعلی 
انتظار می رود قیمت طلا در روزهای آتی نوسان 

یک تا دو درصدی تجربه کند.

استمرار فرار سرمایه ها از اصفهان و آمارهایی که ضد و نقیض است

آفتِ عدمِ وفای به عهد!
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معاون گردشگری کشور:

کارخانهریسباف،مرکزبینالمللیصنایعدستیمیشود

معاون گردشگری کشور گفت: مرکز بین المللی صنایع دستی در محل 
کارخانه ریسباف اصفهان، به مرکزی برای حضور هنرمندان صنایع دستی 
از مناطق مختلف دنیا تبدیل خواهد شــد که ایــن هنرمندان با هدف 
توســعه، ترویج و تحقیقات کاربردی در حوزه صنایع دستی کشورهای 

مختلف به فعالیت خواهند پرداخت.
به گزارش »ایمنا«، علی اصغر شــالبافیان با اشــاره به تفاهم نامه بین 
سازمان گردشــگری ملل متحد و وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی اظهار کرد: مرکز بین المللی با موضوع توسعه، ترویج 
و تحقیقات کاربردی صنایع دستی، توســط ایران پیشنهاد شد و پس 
از بررســی در ساختار ســازمان گردشــگری ملل متحد در کمیسیون 
مشترک آسیا نیز بررسی شد و مورد تأکید قرار گرفت و از سوی دبیرکل 
این ســازمان، اهمیت این موضوع مطرح شــد که به عنوان یک اقدام 
مهم و مبتکرانه از سوی جمهوری اسلامی ایران، معرفی و به دنبال آن 
تفاهم نامه بین سازمان گردشگری ملل متحد و وزارت میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی، امضا خواهد شد.

وی افزود: مرکز بین المللی صنایع دستی به محلی برای حضور هنرمندان 
صنایع دستی از مراکز مختلف دنیا با هدف توسعه، ترویج و تحقیقات 

کاربردی در حوزه صنایع دستی کشورهای مختلف تبدیل خواهد شد.
معاون گردشگری کشور ادامه داد: این مرکز در محل کارخانه ریسباف 
اصفهان دایر خواهد شــد و با توجه به مصوبه حمایتی دولت سیزدهم 
مبنی بر واگذاری این کارخانه به وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی و با توجه به مرمت مجموعه و افتتاح آن، می تواند نوید 
دهد که با افتتاح این مرکز شــاهد آمد و شــد و تبادل بین هیئت های 
تجاری صنایع دستی و هنرمندان مختلف باشیم وحوزه صنایع دستی و 

گردشگری رونق خواهد گرفت.
به گزارش »ایمنا«، مجموعه تاریخی کارخانه ریسباف از جمله آخرین 
بازمانده های کارخانه های ریسندگی پشــم اصفهان در محور تاریخی 
چهارباغ بالای اصفهان واقع شده است؛ این بنا که سال ۸۱ به ثبت آثار 
ملی ایران رســید، آذر سال گذشــته )۱۴۰۲( به طور رسمی به اداره کل 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اصفهان تحویل داده شد.

پشت بام سی و سه پل اصفهان مرمت می شود
پشت بام بنای تاریخی »ســی و سه پل« پس از ۱۰ ســال به طور جامع و اساسی مرمت می شود.

به گزارش خبرگزاری صداوســیما، مســئول پایش پل های تاریخی اصفهان گفت: مرحله نخست 
مرمت پشت بام سی و سه پل از سمت 
شرق این پل زیر نظر دفتر فنی اداره کل 
میراث فرهنگی استان اصفهان آغاز شده 
و شامل سبک سازی، اصلاح ناودان ها و 

آجرفرش هاست.
هــادی اللهیاری با اشــاره به گذشــت 
حداقل یک دهــه از مرمت پشــت بام 
سی و ســه پل افزود: فرسودگی آجر ها 
و مداخله هایی که از سال های گذشته به 
ویژه زمانی که این پل مسیر تردد خودرو 
بوده از عوامل مرمت جامع سی و سه پل است. وی گفت: پشت بام سی و سه پل نیازمند دو مرحله 
مرمت اســت که پس از تکمیل این مراحل باید در گام بعدی به مرمت بدنه و در های سی و سه پل 

نیز پرداخت. 
مسئول پایش پل های تاریخی اصفهان با بیان اینکه یادگاری نویسی و شکستن در های طبقه پایین 
سی و سه پل از مشکلاتی است که همیشــه درگیر آن هستند، ابراز امیدواری کرد برای چند مرحله 
دیگر مرمت پل، اعتبار جذب کنند. وی با اشاره به اینکه سی و سه پل، چهارباغ عباسی پایین و بالا را 
در دو سوی زاینده رود به هم متصل می کند، گفت: از این این پل در مقایسه با دیگر پل های تاریخی 

از جمله خواجو در معرض آسیب بیشتری قرار دارد.

استحکام بخشیِ شکستگیِ مناره منارجنبان 
اقدامات لازم برای استحکام بخشی شکستگی مناره تاریخی منارجنبان انجام شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرکل میراث فرهنگی اصفهان با بیان اینکه اقدامات لازم برای 
استحکام بخشی مناره اثر تاریخی منارجنبان که دچار شکستگی شده بود، انجام شده، گفت: مناره 
ضلع جنوبی منارجنبان اصفهان از مهرماه سال گذشته تا اواخر بهمن ماه کاملًا مرمت شد و در حال 
حاضر این بنا دچار مشــکلی نیســت. امیر کرم زاده افزود: مناره منارجنبان دچار شکستگی شده 
بود، آجر های فرسوده و بندکشی هایی که دچار آســیب بود استحکام بخشی شد و مناره به حالت 

انعطاف پذیری خود برگشت.
منارجنبان بنایی شامل دو مناره است و از معروف ترین و بی نظیرترین آثار تاریخی اصفهان است 
که نه تنها در ایران که در جهان شهره عام و خاص است. این جاذبه در عین سادگی ظاهری، برخلاف 
دیگر جا های دیدنی شــهر اصفهان از ویژگی های متمایزی برخوردار است که مشاهده آن منجر به 
حیرت گردشگران می شــود؛ از همین رو در میان جا های گردشــگری اصفهان، از آن به عنوان یک 

جاذبه شگفت انگیز و تعجب آور یاد می شود.
با وجود لرزش مناره ها و کل بنا آن هم در طول چندین قرن، منارجنبان همواره استوار و پا برجا باقی 
مانده است و در هیچ دوره ای با تکان مناره ها بنا فرو نریخته است. در توضیح این امر باید به یکی 
از ویژگی های معماری بنا اشــاره کرد؛ آن هم ایجاد فضا ها و در حقیقت شــیار های خالی در میان 
دیواره های بنا است که این امکان را فراهم کرده تا در هنگام لرزش بنا فضا برای جا به جایی فراهم 

باشد و در نتیجه از ریزش آن جلوگیری شود. 
هرچند استحکام بالای بنای منارجنبان اصفهان همواره مورد تحسین است، اما در اوایل دهه ۱۳۹۰ 
و در تعطیلات نوروز با توجه به سیل عظیمی از بازدیدکنندگان که برای تماشای حرکت مناره ها به این 
بنا مراجعه کرده بودند، با گذشت زمان در نتیجه لرزش مداوم بنا، بخش هایی از آن دچار آسیب شده 

بود که به همت اداره میراث فرهنگی اصفهان در مراحل مختلفی، مرمت شده است.

اخبار

طبق آمار منتشر شده از فروش سینماها در خرداد، سینماهای تهران، شیراز 
و اصفهان به ترتیب پربیننده ترین و پرفروش ترین ســینماهای کشــور در 

سومین ماه سال ۱۴۰۳ بودند.
به گزارش »ایمنا«، در ماه گذشــته یک میلیون و ۵۹۷ هــزار و ۳۱۶ نفر در 
خرداد به ســینما رفتند و ۶۰ درصد از فروش کل ســینمای ایران در خرداد 
۱۴۰۳ مربوط به ۴۰ سینمای اول کشور در این ماه بود و جمع کل فروش این 

سینماها بیش از ۱۰۳ میلیارد و ۵۷۸ میلیون تومان اعلام شد.
بر اساس این گزارش، پردیس سینمایی »کورش« تهران با ۱۴۶ هزار و ۴۸ 
بیننده و فروش بیش از ۱۰ میلیارد و ۱۸۰ میلیون تومان، پردیس سینمایی 
»ایران مال« تهران با ۱۰۵ هزار و ۹۶۹ بیننده و فــروش بیش از ۷ میلیارد و 
۶۸۷ میلیون تومان، پردیس »هنر شهر آفتاب« شــیراز با ۷۲ هزار و ۸۸۸ 
بیننده و فروش بیش از ۴ میلیارد و ۸۲۲ میلیون تومان، پردیس سینمایی 
»آزادی« تهران با ۵۷ هزار و ۴۰۵ بیننده و فروش بیــش از ۴ میلیارد و دو 
میلیون تومان، رتبه اول تا چهارم رده بندی ســینماها بر اساس بیننده قرار 

دارند.
پردیس ســینمایی »سیتی ســنتر« اصفهان با ۵۲ هزار و ۹۸۳ نفر بیننده و 
فروش بیش از ۳ میلیارد و ۶۳۱ میلیون تومان، پردیس سینمایی »هویزه« 
مشــهد با ۵۲ هزار و ۶۴۴ نفر بیننــده و فروش بیــش از ۳ میلیارد و ۴۴۵ 
میلیون تومان، پردیس ســینمایی »مگامال« تهران با ۵۱ هزار و ۵۴۴ نفر 

بیننده و فروش بیش از ۳ میلیارد و ۴۲۵ میلیون تومان، پردیس سینمایی 
»اکومال« کرج با ۵۱ هزار و ۳۱۷ نفر بیننده و فــروش بیش از ۳ میلیارد و 
۳۰۴ میلیون تومان، پردیس سینمایی »لوتوس مال« با ۴۹ هزار و ۹۷۵ نفر 
بیننده و فروش بیش از ۳ میلیارد و ۱۸۶ میلیون تومان و پردیس سینمایی 
»بام نیایش« تهران با ۴۷ هزار و ۳۲۸ نفر بیننده و فروش بیش از ۳ میلیارد 
و ۶۳۸ میلیون تومان، در رتبه های پنجم تا دهم جدول رتبه بندی ســینماها 

در خرداد ماه بر اساس بیننده قرار می گیرند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: امروز فضای دیپلماسی فرهنگی جمهوری 
اسلامی در آستانه یک جهش بزرگ قرار گرفته است و همکاران ما در سازمان 
کارهای بخش های دیگر را هم انجام می دهند که ارتقای کار را به دنبال داشته 

است. 
به گزارش »ایمنا«، محمدمهدی اسماعیلی روز یکشنبه در آیین گرامیداشت 
روز دیپلماســی فرهنگی و تعامل با جهان در ارتباط برخط با رایزنان فرهنگی 
کشورمان در کشورهای خارجی اظهار کرد: سال اولی است که دهم تیر به عنوان 
روز دیپلماسی فرهنگی نام گذاری شده و در سالروز تأسیس سازمان فرهنگ و 
ارتباطات اسلامی است و این تبریک مضاعف به همکاران ما در سازمان دارد که 
مجاهدان فرهنگی ما هستند. وی افزود: وقتی کار را در دوره جدید در سازمان 
آغاز کردیم، گزارشی که به من ارائه کردند این بود که در سال ۹۲ هزینه های ما در 
خارج از کشور به دلار و در داخل به ریال است و اعلام شد که توان اداره رایزنی ها 
را نداریم، اما سال جاری با نگاه خاص دولت شهید رئیسی و با پیش بینی های 
صورت گرفته بودجه ســازمان به بیش از ۲۰۰۰میلیارد تومان رســیده است تا 

آماده یک جهش بزرگ در سازمان فرهنگ و ارتباطات باشیم.
اســماعیلی گفت: ســازمان فرهنگ که به تعبیر رهبر انقلاب در همه حوزه ها 
کارآمد و جامع الاطراف بود و دیپلماســی را از ســیطره تنها چند کشور خارج 
کرد؛ ما باب مذاکره را نبســتیم و با همه دنیا ارتباط گرفتیم و در شــانگهای و 
بریکس ســازمان بحث تبادلات فرهنگی را پیگیری می کند. وزیر فرهنگ و 

ارشاد اســلامی افزود: ریل گذاری خوبی که صورت گرفته است باید ارتقا پیدا 
کند؛ امروز فضای دیپلماسی فرهنگی جمهوری اسلامی در آستانه یک جهش 
بزرگ قرار گرفته است و همکاران ما در ســازمان کارهای بخش های دیگر را 
هم انجام می دهند و این، ارتقای کار را به دنبال داشــته اســت؛ دولت شهید 
رئیسی کارآمدی در تمام حوزه ها را به نمایش گذاشت و پیشرفت و ارتقای و 
توسعه مادی و معنوی در این دوره اتفاق افتاده، همچنین بسترهای لازم برای 

سعادت اخروی جامعه ایجاد شده است.

دیپلماسی فرهنگی جمهوری اسلامی در آستانه یک جهش بزرگ قرار داردکدام استان ها پربیننده ترین و پرفروش ترین سینماها را داشتند؟

مفاد آراء
4/97 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 
2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. 
بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 140260302015000190 مورخ 1403/03/23 آقای محمود سليميان 
فرزند باقر  نسبت به شش دانگ يکباب خانه و مغازه متصله به مساحت 353/11 متر مربع 
مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري 

شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/27
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/11

م الف: 1735022   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
4/98 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده اســت. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. 
بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302253000082 مورخ 1403/02/24  آقای عليرضا گردی 
چمطاقی فرزند فريدون  نسبت به ششدانگ يکدرب باغ به مساحت 1871/28  متر مربع 
قسمتی از پلاک 317-   اصلي واقع در مزرعه گرده چم از توابع چم طاق باغبادران بخش 9 

ثبت اصفهان خريداری شده با واسطه از مالک رسمی جمال الدين فريدونی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/27
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/11

م الف: 1732640 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران

فقدان سند مالکیت
4/99 شماره نامه: 140385602210001562- 1403/03/06 سند مالکيت ششدانگ  
پلاک ثبتی شماره 27061 فرعی از 2187 اصلی واقع در بخش 6 ثبت اصفهان بنام محمد 
جمالی سابقه ثبت و صدور ســند به شــماره چاپی 270816 الف  /1402 به شماره دفتر 
الکترونيک 140320302210000289  به مالکيت نامبرده در آمده و سند صادر و تسليم 
شده است و سپس  نامبرده با ارائه درخواست کتبی به انضمام دو برگ استشهاديه که امضاء 
شــهود آن ذيل شــماره  يکتا 140302155935000428 و رمز تصديق 87521  مورخ 
1403/2/24  که به گواهی دفترخانه 32 اصفهان رسيده  مدعی است که  سند مالکيت آن 
بعلت جابجايی مفقود گرديده و وی درخواست صدور ســند مالکيت المثنی ملک فوق را 
نموده لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند 
مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمائيد تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت يا سند معامله ارائه 
 نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1743554

 حميدرضا  خسروي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان
فقدان سند مالکیت

4/100 شــماره نامه: 140385602033000190- 1403/01/19 نظر به اينکه ســند 
مالکيت ششــدانگ يک قطعه زمين معروف چهــار قفيزی پلاک ثبتــی 432 فرعی از 

77- اصلی واقع در کندز جزء بخــش 9 حوزه ثبتی نطنز بشــماره چاپی 502230   ذيل 
ثبت 5189  صفحه 169 دفتــر 38  به نام ميمنــت کمال کندزی فرزنــد محمد  صادر 
 و تسليم گرديده اســت،  ســپس به موجب ســند قطعی 11961 مورخ 1348/02/27 
دفترخانه اســناد رســمی 7 نطنز تمامی يــک قفيز از چهــار قفيز ششــدانگ را به غير 
منتقل نموده اســت ســپس بموجب ســند ثبت صداق 26785 مــورخ 1341/07/21 
 دفترخانه اسناد رســمی7 نطنز تمامی سه قفيز مشاع از ششــدانگ مورد ثبت فوق را به 
صديقه صالح کندزی فرزند ماشااله انتقال نموده اســت سپس مالک بموجب درخواست 
بشــماره وارده 140321702033000096 مــورخ 1403/01/07 منضــم به دو برگ 
استشــهاديه که امضاء شــهود آن به شناســه يکتا 140302155884000004 و رمز 
تصديق 216558 و شــماره 71721 مورخ 1403/01/07 که به تاييد دفترخانه اســناد 
رسمی 7 نطنز رســيده است مدعی مفقود شــدن ســند مالکيت مرقوم در اثر جابجايی 
اثاثيه مفقود گرديده اســت  و درخواســت ســند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده لذا 
مراتب به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل مــاده 120 آيين نامه قانــون ثبت  در يک 
نوبت آگهی می شــود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود 
سند مالکيت نزد خود می باشــد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ 
نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی 
اســت اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت 
 يا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1743641 رحمت اله شاهدي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان:

 اقتباس، یکی از مؤلفه ها در فرایند
هنر است

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت: یکی 
از مؤلفه ها در فرایند هنر، اقتباس است که می تواند در ارتقای 
فعالیت هنری مؤثر باشد؛ ازسوی دیگر جشنواره ملی تئاتر 
اقتباس در شاهین شــهر برگزار می شــود که از ویژگی های 
مهم فرهنگی برخوردار اســت.  ســیدمهدی سیدین نیا در 
گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: در برگزاری جشنواره ملی 
تئاتر اقتباس به چند نکته توجه شــده؛ اول ازهمه توجه به 
موضوع اقتباس در تئاتر است که در این خصوص و در طول 
تاریخ تئاتر در کشــورمان، هم از منابع و متون ایرانی برای 
اجرا روی صحنه تئاتر استفاده شده و هم از منابع غیر ایرانی 
که البته منعی هم ندارد. او ادامــه داد: درواقع مؤلفه های 
مختلفــی در فرایند هنر وجود دارد و یکــی از آن ها موضوع 
اقتباس در هنر است. این نگاه یک امر پذیرفته شده است.  
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان با اشاره به 
برگزاری اولین جشنواره ملی تئاتر اقتباس در شاهین شهر، 
بیان کرد: در برگزاری این جشــنواره، یکی از مباحث مهم، 
برجســته کردن موضوع اقتبــاس در هنر و بــه طور اخص 
اقتباس در تئاتر است. وی افزود: ازسوی دیگر شاهین شهر 
از ویژگی های مهــم فرهنگی برخوردار اســت و مدیران آن 
نیز نســبت به فعالیت در حوزه فرهنگ و هنر علاقه و توجه 
خاصی دارند که این مسئله نشان دهنده یکی دیگر از نکات 
 برجسته برگزاری جشــنواره ملی تئاتر اقتباس در این شهر 
است.  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی استان اصفهان 
اضافه کرد: یکی دیگر از ویژگی های شاهین شهر آن است که 
از زیرساخت های مناسبی برای برگزاری چنین جشنواره ای 
برخوردار اســت که از آن جمله باید به پلاتوی تئاتر این شهر 
اشاره کرد که در جریان برگزاری جشنواره ملی تئاتر اقتباس 
گشایش خواهد یافت. این پلاتو یکی از بهترین پلاتوهای 
کشور است و برای احداث آن زحمات بسیاری کشیده شده و 
هنرمندان تئاتر می توانند از آن بهره فروانی ببرند.  سیدین نیا 
ابراز امیدواری کرد که برگزاری اولین جشــنواره ملی تئاتر 
اقتباس در شاهین شهر بتواند در ارتقای هنر تئاتر کمک کند 
و موضوع اقتباس در تئاتر و بهره منــدی از آن برای جریان 
پیشرفت در جامعه و بهبود چالش ها، بیش از گذشته مورد 

توجه قرار گیرد.
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توسعه پالایشگاه قانونی نیست؛ حال اصفهان وخیم است

زخم روی زخم
طرح توســعه شــتابان پالایشــگاه اصفهان که به تازگی خبرهایی از آن به گوش 
می رسد، نگرانی های زیادی درباره پیامدهای حاصل از آن در زندگی شهروندان 
این کلان شهر به وجود آورده است و بسیاری از کارشناسان و مسئولان، این توسعه 
را به صلاح شهر اصفهان نمی دانند. به گزارش »ایمنا«،  اصفهان با مشکلاتی همچون 
کمبود آب، فرونشست به ویژه آلودگی هوا روبه رو است؛ شهری که توسط صنایع 
محاصره شده است. در شرایط فعلی توسعه صنایع در محدوده کلان شهر اصفهان 
می تواند آسیب های جدی به همراه داشته باشد، حتی وجود صنایع آلاینده خرد 
بدون رعایت فاصله شعاع ۵۰ کیلومتری با این شــهر نگران کننده است؛ این در 
حالی است که در حال حاضر ۷۰ درصد صنایع در شعاع کمتر از ۵۰ کیلومتری شهر 
اصفهان قرار دارند و صدمات زیادی به محیط زیست این کلان شهر وارد کرده اند. 
آلودگی هوا، آب و خاک بخشی از آلودگی هایی است که این غول های صنعتی به 
محیط زیست وارد می کنند؛ فعالیت ۷۰ معدن، 2۰۰۰واحد سنگ بری و ۱۰ درصد از 
کارخانه های صنعتی بزرگ اطراف شهر، وضعیت نامناسبی را برای اصفهان به وجود 
آورده است، اما به رغم این شرایط به تازگی موضوع طرح توسعه پالایشگاه اصفهان 
مطرح و موجب نگرانی مردم شده است؛ مسئولان استان اصفهان تأکید می کنند 
این طرح ها هیچ گونه مجوز زیست محیطی ندارد. برخی کارشناسان محیط زیست 
معتقدند که توسعه پالایشگاه اصفهان در شعاع کمتر از ۵۰ کیلومتر شهر اصفهان 
می توانند تأثیر قابل توجهی بر آلودگی هوای این کلان شهر داشته باشد؛ فرایندهای 
پالایشگاهی همچون سوخت رسانی، برجسته کردن و تقویت، موجب آزادشدن 
مواد آلاینده به هوا می شــود و این مواد شامل ذرات معلق، گازهای سمی از جمله 
دی اکسید گوگرد و اکســید نیتروژن اســت که به آلودگی هوا و ایجاد مشکلات 

تنفسی و تغییرات آب وهوایی می انجامد.

توسعه پالایشگاه با تمام قوانین موجود مغایر است
محمد نورصالحی، رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان در این باره به »ایمنا« 
می گوید: توسعه پالایشگاه با تمام قوانین موجود مغایر است؛ پالایشگاه در شعاع 
کمتر از ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان قرار دارد و حال طرح توسعه چند صد هکتاری 
آن با توجیه تولید محصولات پاک بدتر است. وی با اشاره به اینکه سبزترین صنعت 
هم اجازه ماندن و توسعه در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان را ندارد، می افزاید: 
میزان عوارض دریافت شده از تمام صنایع اطراف اصفهان طی سه سال گذشته، 
از ســال ۱۴۰۰ تا ۱۴۰2 در مجموع 2۱۰ میلیارد تومان بود که این عدد باید بیش از 
2۰۰۰میلیارد تومان باشد.  رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به صنایعی 
که آلاینده بودن آنها محرز است، می گوید: بسیاری از این صنایع از پرداخت عوارض 
آلایندگی شــانه خالی می کنند، در حالی که این عوارض، خون بهای مردم است، 
بنابراین امیدوارم این صنایع از محدوده اصفهان خارج شوند و یک ریال عوارض 

ندهند. وی تأکید می کند: اصل توسعه در شعاع ۵۰ کیلومتر خلاف قانون است، زیرا 
آلودگی هوا بر مردم پوشیده نیست و آن را با گوشت و پوست و استخوان احساس 
می کنند. نورصالحی درباره عوارض آلایندگی می افزاید: قانونی وجود دارد تا مقدار 
عوارضی که باید پرداخت شود را محاسبه کند، همچنین مشخص می کند که این 
پول در چه جهتی هزینه شود؛ بنابراین، شهرداری موظف است هر ریالی از محل 
عوارض آلایندگی دریافت کرد، آن را در جهت عکس آلودگی هوا و در راستای بهبود 

محیط زیست، توسعه حمل ونقل عمومی و توسعه فضای سبز خرج کند.

مبانی قانون هوای پاک اجرا نمی شود
رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان تأکید می کند: سازمان های متولی به ویژه 
سازمان محیط زیست اقدامی در راستای مکلف کردن پالایشگاه برای خروج از 

شعاع ۵۰ کیلومتری، جلوگیری از توسعه و پرداخت عوارض آلایندگی نمی کنند. 
نورصالحی ادامه می دهد: پالایشــگاه اصفهان ســال ها اســت که از مسئولیت 
قانونی خود یعنی پرداخت عوارض کوتاهی می کنــد، همچنین به تازگی توافقی 
بین پالایشگاه و سازمان محیط زیست مبنی بر ۱۰۰ میلیارد تومان کمک هزینه به 
زیرساخت های محیط زیست صورت گرفته که در شورای برنامه ریزی استان نیز 
مصوب شده است. وی می گوید: قانون هوای پاک یک قانون محکم داخل کشور 
و مسئولیت آن با سازمان محیط زیست است، اما مبانی آن توسط این سازمان 
اجرا نمی شود. رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان خاطرنشان می کند: سال 
۱۴۰۱ پیرو سفر علی سلاجقه، رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست کشور به 

 اصفهان، صورت جلسه ای تنظیم و طبق آن قرار شد از صندوق محیط زیست کشور 
۵۰۰۰ میلیارد تومان به پیشــرفت ســریع خط 2 مترو، خرید ۱۰۰۰ اتوبوس برقی، 
تعویض 2۰۰۰ تاکسی فرسوده و تبدیل ۱۰۰ هزار موتورسیکلت دیزلی به برقی کمک 

شود که هیچ کدام تا کنون محقق نشده است.

با طرح توسعه پالایشگاه اصفهان مخالفیم
احمدرضا لاهیجان زاده، مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان اصفهان اظهار 
می کند: شرکت پالایش نفت اصفهان )پالایشگاه( از زمانی که اعلام کرد درصدد 
اجرای طرح هایی است که بعضی از آنها توســعه ای و بعضی بهینه سازی است، 
تنها ســازمانی که به این موضوع بسیار جدی وارد شــد و اعلام کرد که با هر گونه 
اجرای پروژه که منجر به توسعه پالایشگاه شود، مخالف است، اداره کل حفاظت 
محیط زیست اســتان بود، در حالی که هیچ نهاد دیگری به صورت ابراز مخالفت 
رســمی و قانونی در این قضیه ورود نکرد با وجودی اینکه دستگاه های متعددی 
مســئولیت دارند. وی با بیان اینکه این اداره کل با طرح های توسعه پالایشگاه از 
ابتدا مخالفت خود را اعلام کرده بود، می افزاید: ســازمان حفاظت محیط زیست 
کشور نیز هفته گذشته به طور رســمی طی نامه ای اعلام کرد که طرح های توسعه 
پتروشیمی و L.A.B پالایشــگاه اصفهان اجازه ندارد در آن محدوده اجرا شود و 
پالایشگاه نیز پذیرفت.  مدیرکل حفاظت محیط ذزیست استان اصفهان با اشاره 
به تفاهم نامه همکاری پالایشــگاه و اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان که 
هفته گذشته طی یک نشست خبری امضا شد، تصریح می کند: این تفاهم نامه 

از یک ماه پیش آماده بود، اما آن را امضا نکردم تا پالایشگاه پروژه های توسعه ای 
خود را به سمت سواحل جنوبی کشور )استان هرمزگان( منتقل کند و زمانی برای 
امضای تفاهم نامه همکاری موافقت کردم که مسئله انتقال طرح های توسعه ای 
جدید از سوی پالایشگاه پذیرفته شــده بود. لاهیجان زاده ادامه می دهد: اعتقاد 
داریم اداره محیط زیست برای جلوگیری از اجرای طرح های توسعه پالایشگاه در 
اصفهان اگرچه تنها بود، اما توانست موفق به الزام پالایشگاه به انتقال واحدهای 
جدید به سمت دریا شود، ضمن اینکه پروژه های بهینه سازی این مجموعه جزو 
سیاست های سازمان محیط زیست بوده است و مجوزهایی از سال های ۱۳۸۴ 
و ۱۳۹۵ دارد که مســتندات آن موجود اســت که بر این اساس سوخت تولیدی 
پالایشگاه اصفهان تبدیل به سوخت یورو ۴ و یورو ۵ شــود. وی ادامه می دهد: 
در حال حاضر بخشی از آنها اجرا شده و باقی مانده آن نیز در حال اجرا است و در 
نهایت با تکمیل پروژه ها حدود ۷۰۰ تا ۷۵۰ تن گوگرد در روز از سوخت تولیدی حذف 
می شود. مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان تأکید می کند: در مراسم 
امضای تفاهم نامه همکاری پالایشــگاه، درباره عوارض آلایندگی اعلام کردم که 
مجموعه فولاد مبارکه و پالایشگاه اصفهان در حال اجرای پروژه های زیست محیطی 
هستند که رقم سرمایه گذاری برای آنها چندین هزار میلیارد تومان است؛ یا برای 
مثال رقم سرمایه گذاری پروژه های زیست محیطی فولاد بالغ بر یک میلیارد دلار 
است و تأکید کردم بعضی از این پروژه ها ممکن است تا دو سال آینده بهره برداری 
شود و بعضی ۱۸ ماه دیگر به بهره برداری خواهد رسید و پس از بهره برداری، تمام 
خروجی های آنها استاندارد و طبق قانون از لیست صنایع آلاینده خارج می شوند.  
وی ادامه می دهد: تا زمانی که آزمایشــگاه معتمد محیط زیست و خروجی های 
آنلاین صنایع، وضعیت استاندارد را نشان دهند، همه این صنایع به صورت خودکار 
از لیست آلایندگی خارج می شود و این اتفاق تا دو سال دیگر اتفاق خواهد افتاد. 
لاهیجان زاده تصریح کرد: بعضــی مجموعه ها که هم اکنون عــوارض آلایندگی 
دریافت می کنند، باید از هم اینک به فکر زمینه ســازی بــرای تأمین هزینه های 
خود تا سه سال آینده باشــند تا اگر این اتفاق افتاد، به ســمت سایر درآمدهای 
خود بروند. وی می افزاید: صنعتی که از لیست آلایندگی خارج می شود، به دنبال 
این باشد که معادل آن پولی که به عنوان عوارض آلایندگی می پرداخته است را در 
قالب مسئولیت اجتماعی، صرف مسائل محیط زیســت شهرستان خود کند و 
برای مترو و بهبود زیرساخت های حمل ونقل شهر استفاده کند تا در توسعه فضای 
سبز، جنگل کاری و مدیریت پسماند مشــارکت و کمک کند.  به گزارش »ایمنا«، 
مردم کلان شهر اصفهان بیش از اینکه از درآمدزایی ناشی از صنایع بهره ببرند باید 
خسارت آلودگی هوا و تخریب محیط زیست را به جان بخرند؛ بنابراین، برای بهبود 
وضعیت شهر اصفهان باید صنعت سبز از محدوده ۵۰ کیلومتری شهر خارج شود، 

و مانع تأسیس صنعت غیرسبز شد.

جامعه

وزیر آموزش و پــرورش گفت: حقــوق معلمان با 
اجرای رتبه بندی 2۶ درصد رشد پیدا کرده است البته 

حق معلمان بیش از این است.
به گزارش »ایرنــا«، رضا مرادصحرایی در جلســه 
علنی روز یکشنبه مجلس شورای اسلامی گفت: ما 
دائما با کسری بودجه مواجه بوده و تلاش کردیم تا 
آن را برطرف کنیم. علی رغم تمام مشکلات موجود 
پرداخت معلمان حق التدریس ماهانه شده است 

و از منبع مالی وزارت آموزش و پرورش بالغ بر 2۵ 
همت تسهیلات با سود پایین به معلمان اعطا کردیم. 
وی ادامه داد: دولت ســیزدهم در شرایطی وزارت 
آموزش و پرورش را تحویل گرفت که شاهد دو سال 
تعطیلی کلاس های درس و ناامیدی جامعه بودیم. 
بازگشایی مدارس و بازگشت نوجوانان و جوانان به 
کلاس های درس تصمیم سختی بود که ما در آغاز 
سال ۱۴۰۱ گرفتیم. وی افزود: در شرایطی که از 2۵ 
شهریورماه ۱۴۰۱ کشور وارد جنگ شناختی شده بود 
و نوک این حمله مدارس ما به ویژه دبیرستان های 
دخترانه بودند. با ابتکار مجلس شــورای اسلامی و 
دولت قانون رتبه بندی معلمــان در مجلس نهایی 

شــد و یک راهبرد اثربخش برای جدا کردن صف 
فرهنگیان از افرادی که نســبت بــه وضعیت خود 

اعتراض داشتند بود. 
وی افزود: یکــی دیگر از چالش هایــی که ما با آن 
مواجه هستیم اجرای قانون رتبه بندی معلمان بود 
که بعضا اجرای نادرست آن کامل برخی از معلمان 
را تلخ کرد، عــدم پرداخت کافی و اجرای درســت 
رتبه بندی معلمان در اسفندماه سال ۱۴۰۱ منجر به 
نارضایتی معلمان شــد و در نهایت در فروردین ماه 
سال ۱۴۰2 وزیر آموزش و پرورش استعفا داد و بنده 
در شرایطی این وزارتخانه را تحویل گرفتم که با سه 

نقطه بحرانی مواجه بودیم.

 اظهارات وزیر آموزش و پرورش درباره افزایش
حقوق معلمان

دریاچه بزنگان بعد از 
 یکسال خشکیدگی

پر آب شد
مدیــر کل محافظت از محیط زیســت 
خراسان رضوی گفت: ســال گذشته به 
دلیل بارش های کــم، دریاچه بزنگان به 
طور کامل خشک شد ولی در سال جاری 
به دلیل افزایــش بارندگی ها و اقدامات 
اجرایی از جملــه بهســازی کانال های 

انتقال آب این دریاچه دوباره زنده شد.

رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان:

 شیوه برگزاری انتخابات نسبت به دور اول تغییری
نخواهد داشت

رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان گفت: مکان و تعداد شعب اخذ رأی در مرحله دوم نیز همانند 
مرحله اول است و شیوه برگزاری انتخابات نسبت به دور اول تغییری نخواهد داشت.

به گزارش »مهر«، محمدرضا جان نثاری پیش از ظهر یکشــنبه در حاشــیه جلسه ستاد انتخابات 
استان اصفهان ضمن گرامیداشت روز مباهله در خصوص روند برگزاری چهاردهمین دوره انتخابات 
ریاست جمهوری در دور اول، گفت: هشتم تیرماه مرحله نخســت انتخابات ریاست جمهوری در 
استان اصفهان همزمان با سراسر کشور برگزار شد. وی با اشــاره به برگزاری مرحله دوم انتخابات 
ریاســت جمهوری در جمعه پانزدهم تیرماه، ادامه داد: فرایند رأی گیری تغییری نخواهد داشت و 

همه واجدین شرایط می توانند در مرحله دوم شرکت کنند.
جان نثاری خاطرنشان کرد: مرحله نخســت انتخابات در کمال آرامش و امنیت در استان اصفهان 
برگزار شد. وی با اشاره به پیش بینی ۳۱۶۹ شعبه اخذ رأی در استان، عنوان کرد: مکان و تعداد شعب 
اخذ رأی در این مرحله نیز همانند مرحله اول اســت و شــیوه برگزاری انتخابات نسبت به دور اول 
تغییری نخواهد داشت. رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان گفت: البته تعرفه های جدید در اختیار 

شعب قرار خواهد گرفت، امیدوارم با حضور پرشور مردم شاهد برگزاری انتخاباتی باشکوه باشیم.

ثبت نام کتب درسی دانش آموزان اصفهانی آغاز شد
رئیس اداره رفاه و پشتیبانی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان از آغاز ثبت نام کتب درسی 

دانش آموزان پایه های ورودی اول دبستان، هفتم و دهم از روز یکشنبه خبر داد.
به گزارش »مهر«، مهدی منتجب صبح یکشــنبه در جمع خبرنگاران در خصوص ثبت نام پایه های 
ورودی ابتدایی، متوسطه اول و متوسطه دوم اظهار کرد: ثبت نام کتب درسی دانش آموزان پایه های 

ورودی اول دبستان، هفتم و دهم از روز ۱۰ تیرماه ۱۴۹۳ آغاز شد.
وی ادامــه داد: ثبت کتب از طریق ســامانه های پنجره ملی خدمات دولت هوشــمند به نشــانی 
my.gov.ir یا سامانه فروش و توزیع مواد آموزشی به نشانی irtextbook.ir انجام خواهد شد و 

برای ثبت نام از این طریق باید اقدام کرد.
منتجب اذعان کرد: ثبت نام دانش آموز در مدرسه لازمه ثبت نام در مدرسه است تا نام دانش آموز در 

سامانه سیدا وارد شده و امکان ثبت کتب درسی وجود داشته باشد.
رئیس اداره رفاه و پشــتیبانی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان تصریح کرد: سامانه ثبت 
کتب درسی برای دانش آموزان میان پایه ای که موفق به ثبت نام کتب درسی نشده اند همچنان فعال 

است و از این طریق می توان برای ثبت کتب درسی از این طریق اقدام کرد.
وی خاطرنشــان کرد: توصیه می کنیم دانش آموزان و خانواده ها ثبت نام کتب درسی را به روزهای 

پایانی مهلت ثبت نام منتهی نکنند.

۲ نفر از حجاج استان اصفهان فوت شدند
مســئول ثبت نام حج و زیارت اســتان اصفهان با بیان اینکه عملیات بازگشت حجاج استان های 
اصفهان و چهار محال و بختیاری از دیروز آغاز شــده اســت، اظهار کــرد: ۷۵۰۰ حاجی به اصفهان 
بازمی گردند. محمد هادی یوسفیان در گفت وگو با »مهر« با بیان اینکه حجاج استان های اصفهان و 
چهارمحال و بختیاری در قالب ۳۱ پرواز و تا ۱۷ تیر ماه باز خواهند گشت، تصریح کرد: همه اقدامات 
و هماهنگی های لازم برای بازگشت حجاج انجام شده است. مسئول ثبت نام و مدیر روابط عمومی 
حج و زیارت اســتان اصفهان در خصوص آمار فوتی های حجاج استان اصفهان در حج امسال نیز 

گفت: تاکنون فوت دو نفر خانم اعلام شده است.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

اصفهان همچنان در 
لیست استان های با نرخ 

فرونشست بالا 
معاون مدیرکل دفتر زمین شناسی، مهندسی 
و زیســت محیطی ســازمان زمین شناسی و 
اکتشافات معدنی کشــور با بیان اینکه تقریباً 
می توان گفت در اکثر دشــت های ایران که در 
آنها کشاورزی به طور گســترده انجام می شود 
و وابســته به منابع آب زیرزمینی است، پدیده 
فرونشست با شدت متفاوت در حال پیشرفت 
است، اظهار کرد: در برخی استان ها مثل استان 
یزد نرخ فرونشســت کاهش پیدا کــرده و در 
استان هایی مثل خراسان رضوی، تهران، قزوین، 
کرمان، فارس و اصفهان همچنان فرونشست 
با نرخ بالا مشاهده می شود و در برخی استان ها 
مثل استان گلستان که دارای منابع آب مناسبی 
بوده، متصور نبودیم که فرونشســت در آن رخ 
بدهد، ولی متأسفانه بیشتر پهنه های آبرفتی آن 
درگیر مسئله فرونشست شده است. به گزارش 
»ایسنا«، دکتر امیر شمشــکی با بیان اینکه در 
بخش کوچکی از شرق استان مازندران پدیده 
فرونشست با نرخ پایین مشــاهده می شود، 
گفت: بعضی دشــت های ســمنان و دامغان 
نیز دچار فرونشست شــده اند که در طول زمان 
نرخ فرونشســت در آنها دارای تغییرات زیادی 
بوده و دلیل این امر به ماهیــت آبخوان و نوع 
لایه های زیرزمینی بســتگی دارد. برای استان 
خوزســتان نیز متصور بودیم فرونشست در آن 
روی ندهد، ولی متأســفانه در زمــان کم آبی، 
ساخت سدها و فشــار به منابع آب زیرزمینی 
باعث می شــود حتی در این استان هم پدیده 
فرونشست مشاهده  شــود که البته مسائلی 
از جمله رهاســازی ســدها، بارندگی، کاهش 
فشار به منابع آب زیرزمینی باعث اثر توقفی و 
کنترل شونده بر فرونشست می شود. گیلان تنها 
استانی است که فعلًا می توانیم بگوییم تاکنون 
هیچ نرخی از فرونشست در آن مشاهده نشده 
و در استان سیستان و بلوچستان نیز چند طی 
سال گذشته مشاهده نشــده بود، ولی تصاویر 
و اندازه گیری هایــی که به تازگی انجام شــده، 
نشانگر این است که فرونشست با نرخ بالایی در 

این استان نیز در حال روی دادن است.

هواشناســی اصفهان درخصوص وزش بادهای تند و همراه با گرد و غبار که از روز دهم تیرماه شروع شده تا سیزدهم تیر ماه هشدار داد. همچنین به شهروندان 
اصفهانی و به خصوص مردم نیمه شمالی و شرقی استان توصیه کرد که در فاصله مذکور از ترددهای غیرضروری در سطح شهر خودداری کنند.

اداره کل هواشناسی استان اصفهان درخصوص وزش بادهای تقربیاً شدید تا شدید در فاصله دهم تا ســیزدهم تیرماه هشدار داد و یادآور شد که این تندبادها 
همراه با گرد و خاک خواهد بود. بر این اساس، احتمال کم شدن شــعاع دید و کاهش کیفیت هوا افزایش می یابد. این وزش باد و فعال شدن کانون گرد و غبار، 
مناطق شمالی، شرقی، مرکزی و جنوبی استان اصفهان را در بر می گیرد. پیش بینی می شود به جز مخاطرات یادشده، تردد در نیمه شرقی استان با اختلال همراه 
باشد. همچنین تخریب سازه های موقتی و احتمال سقوط اشیاء از ارتفاعات در مناطق شرقی و شمالی استان اصفهان بسیار است. با توجه به وضعیت پیش رو، 
به شهروندان اصفهانی و دیگر نقاط مذکور توصیه می شود که در فاصله دهم تا سیزدهم تیرماه از ترددهای غیرضروری در سطح شهر خودداری کنند. این تأکید 
مخصوصاً درباره افراد آسیب پذیر، مانند بیماران، کودکان و سالمندان اســت. با توجه حداکثری به مقررات رانندگی در هنگام طوفان گرد و خاک و شن در نیمه 
شرقی اصفهان، مدیریت دوچندان تردد خودروها در شهرهای مختلف، مدیریت مراکز آموزشی و اداری و درنهایت کنترل فعالیت واحدهای صنعتی نیز از دیگر 

توصیه های اداره کل هواشناسی استان اصفهان در مقطع زمانی مذکور است.

هشدار هواشناسی درخصوص تندبادها و کانون های گرد و خاک در اصفهان

عکس: خبرگزاری صدا و سیما



کارشناس والیبال ایران معتقد است با تشکیل همزمان دو تیم ملی والیبال 
نه تنها بازیکن سازی صورت می گیرد بلکه بساط بازیکن سالاری هم جمع 

می شود و این می تواند به والیبال ایران کمک کند.
محمد ترکاشوند در گفت وگو با »مهر«، درباره ارزیابی اش از عملکرد تیم ملی 
والیبال در لیگ ملت های والیبال گفت: عملکــرد تیم ملی در لیگ ملت ها 
رضایت بخش نبــوده و بازیکنان تیم هم از این موضوع ناراحت هســتند و 
احساس شرمندگی می کنند که به نظرم نباید این اتفاق رخ بدهد. بازیکنان 

باید سرشان را بالا بگیرند، آن ها زحمت خودشان را کشیدند.
وی عنوان کرد: تیم نیاز به زمان دارد و همه چیز را زمان مشــخص می کند. 
متأســفانه در دوره قبل خیانت بزرگی به والیبال ایران شــد؛ چرا که تنها به 
دنبال نتیجه بودنــد و زمانی هم که تیم خوب بــازی می کرد همه تعریف و 
تمجید می کردند. در صورتی که در همان زمان هم مــا انتقاد می کردیم که 
چرا بازیکن ســازی صورت نمی گیرد و تیم ملی نیاز به پشتوانه سازی دارد 
اما هیچ کس توجهی نمی کرد. اکثر شاکله تیم با ۹ بازیکن بود و یک سری 
بازیکنان همیشــه در ترکیب تیم بودند و اگــر جابه جایی صورت می گرفت 
در حد یک یا دو بازیکن بود که باز هــم از همان بدنه تیم بودند، این موضوع 

ضربه بزرگی به والیبال ایران زد.
سرمربی تیم والیبال ســایپا گفت: باید دو تیم ملی همزمان شکل بگیرد و 
به مسابقات مختلف اعزام شــوند. این دو تیم نباید با هم اختلاف زیادی 
داشته باشند که اگر هر زمانی بازیکنی نتوانست در ترکیب اصلی قرار بگیرد، 
بلافاصله بدون نگرانی بازیکن دیگری جایگزین آن شود. باید هدایت تیم 
ملی را به یک مربی بزرگ و درجه یک بســپارند. در کنار او از مربیان ایرانی 
هم استفاده کنند. با توجه به اینکه یک فرصت چهار ساله پیش روی ماست 
باید یک مربی با قرارداد درازمدت به ایران بیاید، اگر قرار باشــد مربی تنها 

یک ماه به ایران بیاید دردی از تیم ملی دوا نمی کند. 

سرمربی تیم ملی باید لیگ را به دقت رصد کند و از دل لیگ بازیکنان خوب 
را گلچین کند و با تشــکیل دو تیم ملی همزمان تمرینــات را پیگیری کند. 
برگزاری اردوهای بلندمدت توسط سرمربی خارجی تراز اول باعث می شود 

آینده خوبی در انتظار تیم ملی باشد.
ترکاشــوند عنوان کرد: اگر تمامی این اتفاقات رخ دهد باز هم والیبال ایران 
به سطح اول دنیا برمی گردد. ما الان از لحاظ رنکینگی شرایط خوبی نداریم 
اما می توانیم همه این ناکامی ها را جبــران کنیم. اگر دو تیم ملی به صورت 
همزمان تشکیل شود نه تنها بازیکن ســازی صورت می گیرد بلکه بازیکن 

سالاری هم از بین می رود. 
ولاســکو تفکرات خوبی در والیبال ایران پیاده کرد امــا در همان زمان این 
تفکرات به ضرر برخی اشــخاص بود و جلوی آن را گرفتند. رئیس ســابق 
فدراسیون هم از این موضوع اســتقبال کرد، او دوست نداشت بازیکن تیم 
ملی که برای خودش اسم و آوازه ای دست و پا کرده بود در این سیستم قرار 

بگیرد و در نهایت چنین آسیب های جدی به والیبال ایران وارد شد. 
وی افزود: درســت اســت که اوج والیبال ایران در دوره قبــل رقم خورد و 
بازیکنان بازی های خوبی به نمایش گذاشــتند اما لطمات جبران ناپذیری 
هم در والیبال ایران به وجود آمد. بازیکن سالاری در دوره قبلی در والیبال 
ایران شکل گرفت و همین موضوع باعث شد بازیکنان هر طوری که دوست 
دارند رفتار کنند. این مسائل اصلًا زیبنده والیبال ایران نبود؛ امیدوارم مسیر 

درست را انتخاب کنیم و شرایط بهتر شود.
ترکاشوند خاطرنشان کرد: با این حال آینده خوبی در انتظار تیم ملی است 
چرا که بازیکنان پتانســیل دارند و چند پاسور خوب هم به تیم اضافه شدند 
و تا چهار ســال آینده می توانند به تیم ملی کمک کنند به شرطی که به نحو 
احسن از آن ها استفاده شــود و انگیزه را برای آن ها ایجاد کنیم. ما در حال 

تغییر نسل هستیم و نیاز به زمان و صبوری داریم.

بساط بازیکن سالاری در والیبال باید جمع شود

دوشنبه ۱۱ تیر ۱۴۰۳ / ۲۴ ذی الحجه ۱۴۴5 / ۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۲۰

پیش بینی رئالی نیمار از توپ طلا!
ستاره سابق بارسلونا نامزدهای اصلی کسب توپ طلای 2024 را معرفی کرد. به گزارش »فارس«، نیمار 
جونیورف ستاره برزیلی الهلال عربستان پیش بینی خود را شانس های اصلی کسب توپ طلای 2024 
را اعلام کرد. ستاره سابق بارسلونا به ترتیب وینیسیوس جونیور، رودریگو و بلینگام ستاره بازیکن رئال 
مادرید را شانس های اصلی کسب توپ طلا معرفی کرد. البته نیمار، کیلیان امباپه بازیکن تازه وارد رئال را 
هم چهارمین شانس کسب توپ طلای بهترین بازیکن دنیا در سال 2024 معرفی کرد. نکته جالب پیش 

بینی نیمار ستاره سابق بارسا از نامزدهای اصلی توپ طلا همه بازیکن رئال مادرید هستند.

بارسلونا؛ اجازه دهید به خانه برگردیم!
مدتهاست که ورزشــگاه خاطره انگیز نوکمپ تحت بازسازی است و با پیشــرفت کار، انتظار می رود که 
بارسا بتواند تولد ۱2۵ ســالگی خود را با بازگشــت به خانه واقعی خود، یعنی نوکمپ، در دسامبر 2024 
جشن بگیرد.  به گزارش »خبرآنلاین«، آنها از ابتدای فصل گذشته در ورزشگاه المپیک مونتجویک بازی 
می کردند و این امر منجر به از دست دادن درآمد قابل توجهی شد، به همین دلیل رؤسای باشگاه به شدت 
مشتاق هستند که هر چه زودتر به خانه بازگردند. هدف بارسلونا این است که تمام بازی ها از ماه دسامبر 
در اسپاتیفای نوکمپ برگزار شوند اما آنها باید حداقل یک بازی بعد از این تاریخ در ورزشگاه المپیک برگزار 
کنند: آخرین بازی خانگی مرحله گروهی خود در لیگ قهرمانان اروپا 2024-202۵. مقررات یوفا به یک 
تیم اجازه نمی دهد که ورزشگاه را در این مرحله تغییر دهد. در آیین نامه لیگ قهرمانان آمده است: »در 
مرحله گروهی، یک باشگاه باید تمام مسابقات خود را در یک ورزشگاه انجام دهد. علاوه بر این، برای تغییر 
ورزشگاه بین مسابقات مقدماتی و مرحله گروهی باید از قبل با یوفا توافق شود.« بارسلونا امیدوار است 
که از سوی یوفا معافیت دریافت کند، آنها در حال مذاکره با هیئت حاکمه فوتبال اروپا هستند. اگر نتوانند 

از یوفا معافیت بگیرند باید برای یک بازی در روزهای 22/2۱ یا 2۹ ژانویه، به استادیوم المپیک بروند.

ستاره پرتغال: می خواهم به بایرن بروم
ژوائو پالینیا یکی از بازیکنانی است که مدت ها مدنظر بایرن مونیخ قرار داشته اما روند انتقال این ستاره 
پرتغالی به این باشگاه آلمانی هرگز تکمیل نشده است. به گزارش »ورزش سه«، سال گذشته بود که این 
بازیکن تمامی مراحل انتقال را تکمیل کرده و حتی آماده سفر به آلمان بود اما باشگاه فولام به این دلیل 
که بازیکنی برای جایگزینی او انتخاب نکرده بود، مانع از جدایی این ملی پوش پرتغالی شد. در جریان 
مسابقات یورو 2024، رسانه های آلمانی اعلام کردند که بایرن با پیشنهادی 4۵ میلیون یورویی شامل 
پاداش ها، به سراغ جذب پالینیا رفته و طرفین امیدوار هستند که این بار باشگاه انگلیسی با جدایی این 
بازیکن موافقت کند. پالینیا پیش از بازی مرحله یک هشتم نهایی با اسلوونی مشخص کرد که هدف او 

بایرن مونیخ بوده و باشگاه فولام هم از این تصمیم باخبر شده است. 

ارزشمندترین بازیکنان یورو ۲۰۲۴
در بین بازیکنان جوان حاضر در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا، کیلیان امباپه از فرانسه و 
جود بلینگهام از انگلیس با ۱۸0 میلیون یورو در صدر قــرار دارند. به گزارش »خبرآنلاین«، پایگاه خبری 
»OneFootball« در گزارشی به معرفی ارزشــمندترین بازیکنان جوان و استعدادهای حاضر در این 
مرحله پرداخته که بدین شرح اســت: دروازه بان: کوبل از تیم ملی سوییس با ارزش 40 میلیون یورو. 
مدافعان: ترنت از تیم ملی انگلیس با ۷0 میلیون یورو، ســالیبا از تیم ملی فرانسه به ۸0 میلیون یورو، 
دیاس از تیم ملی پرتغال با ۸0 میلیون یورو، هرناندز از تیم ملی فرانسه با ۶0 ملیون یورو. هافبک ها: ویرتز 
از تیم ملی آلمان با ۱۳0 میلیون یورو، دکلان رایس از تیم ملی انگلیس با ۱20 میلیون یورو، جود بلینگهام از 
تیم ملی انگلیس با ۱۸0 میلیون یورو. مهاجمان: فیل فودن از تیم ملی انگلیس با ۱۵0 میلیون یورو، امباپه 

از تیم ملی فرانسه با ۱۸0 میلیون یورو، لئائو از تیم ملی پرتغال با ۹0 میلیون یورو.

 نیما نکیسا در گفتگو با »زاینده رود« جلوگیری از کوچ ستاره های سبز  را »رؤیاپردازی« می داند: 

تیم های دیگر پول بیشتر می دهند، زور ذوب آهن نمی رسد

فصل داغ نقل و انتقالات تابستانی ۱40۳ از هفتمین  مرضیه غفاریان 
روز تیر ماه شروع شد و همچون فصول گذشته یکی از 
شاه ماهی هایی که مدعیان لیگ برای به تور انداختن او سرودست می شکستند 
ســتاره ای بود که با درخشش در آســمان فوتبال اصفهان برســرزبان ها افتاد. 
شکارچیان کاربلد این بازارتابستانی البته از فصل گذشته برای به دام انداختن این 
پدیده 2۳ ساله نقشه کشیده بودند اما سرانجام این قلاب آبی ها بود که در تیر ماه 
۱40۳ موفق شد این شاه ماهی سبز را گرفتار کند. این برای اولین بار نبوده که بازیکن 
جوانی در تیم ذوب آهن بالیده و همینکه موفق شده توانایی های خود را در لیگ برتر 
به معرض نمایش بگذارد با پیشنهادهای وسوسه برانگیز از سوی تیم های مدعی 

کرده و از اصفهان کوچ کرده است. شواهد امر هم سازجدایی کوک 
می  دهد آخرین بار هم نخواهد بود که ذوب آهن نشان 
یی  ا جد این قبیل اســتعدادها، شاهد ثمردهی با
ل  پرورش یافته تیم خود در تیم های دیگر نهــا
چرا  که مدیرعامل جوان این باشگاه اصفهانی باشد 

است برای نگهداشتن این ستاره ها باید با معتقــد 
آنها قرارداد گران بســت که 
زور  مــورد   درایــن 
 ذوب آهــن بــه رقبا

نمی رسد.
 نیما نکیسا که یک 
روز پس از شــروع 
رسمی آغاز کار بازار 
نقــل و انتقالاتی 
به میــدان امام 
خمینــی )ره( 
اصفهــان آمده 
بــود تا بــا رأی 
دادن به رئیس 
جمهور منتخب 
ســهمی  خود 
تعییــن  در 
بالاترین کرسی 
نشــین دولــت 
چهاردهــم داشــته 
باشــد، در حالــی کــه در 

به جلوس ۱۱ ماه و ۱۶ روزه خود بر کرســی 
 
گفتگوی اختصاصی با »زاینــده رود«

 مدیریتی باشگاه ذوب آهن اشاره می کند، علاوه بر اینکه پیشگیری از درخشش 
ســتاره هایی چون محمدحسین اسلامی در آســمان تیم های دیگر را با توجه به 
بودجه کم ذوب آهن »رؤیاپردازی« می داند وعده »ســازندگی« در ذوب آهن را 
می دهد. او همچنین نوید می دهد که ذوب آهن حرکت در مسیری را شروع کرده 
که در ادامه این راه نه تنها مجبور نخواهد بود برای تقویت تیم خود چند ده میلیارد 
 پرداخت کند و از بیرون بازیکن بخرد بلکه بالعکس این تیم های دیگر خواهند بود که 
مجبور می شوند برای خریدن محصولات پرورش یافته ذوب آهن دست به جیب 
شوند.  این گفته مدیرعامل باشگاه ذوب آهن درحالی است که در چند دوره اخیر 
نیز سبزپوشــان اصفهانی، نه تنها آنچنان که باید و شاید توانایی به خدمت گرفتن 
بازیکن مطرح از تیم های دیگر را نداشته اند بلکه  ستاره های خود را هم دودستی 
تقدیم حریفان کرده اند. با همه اینها نیما نکیسا، مدیرعامل جوان باشگاه ذوب آهن 
اصفهان، ظهر جمعه ۸ تیرماه در پای صندوق های رأی چهاردهمین دوره انتخابات 
ریاست جمهوری ایران در میدان امام خمینی )ره( اصفهان قول داد که در بازار پیش 

رو حضور پرقدرتی درنقل و انتقالت خواهند داشت تا ذوب آهنی قوی تر بسازند. 

آقای نکیسا، آیا امسال شــاهد حضور با قدرت ذوب آهن در نقل و انتقالات 
خواهیم بود؟

حتماً. ان شاءا... امسال سعی می کنیم ذوب آهنی قوی تر بسازیم. سال قبل لطف 
خدا شامل حالمان شد و مقام پنجم را در لیگ کسب  کردیم، که برای ذوب آهن به 
دست آوردن این رتبه پس از سال ها افتخار بود؛ البته این مرهون زحمات همکاران 
من، مدیرعامل محترم شرکت سهامی ذوب آهن، معاونین کارخانه و هیئت مدیره 
محترم بود. امسال هم سعی می کنیم تعهدات مالی خود را سبک تر بکنیم که زیان 
انباشته و بدهی انباشته نداشته باشیم و با رفع کردن تعهدات پیشین خود از لطمه 
خوردن به اعتبار ذوب آهن پیشگیری کنیم؛ در عین حال هم سعی می کنیم که تیم 
قوی تری بســازیم و در حوزه های مختلف و رشته های مختلف باز بتوانیم بهتر و 

مقتدرتر از سال های قبل ظاهر شویم.

آقای نکیسا در دوره های اخیر در فصل نقل و انتقالات ما شاهد کوچ ستاره های 
ذوب آهن به تیم های مدعی بوده ایم، در این فصل هم محمدحسین اسلامی که با 
درخشش در ذوب آهن ستاره شده  با اتمام قراردادش راه خروج از این تیم اصفهانی 
را درپیش گرفت. آیا برای شــروع حضور پرقدرت در بازار تابستانی در ذوب آهن با 
مدیریت نیما نکیسا تمهیداتی برای پیشگیری از چنین اتفاقاتی اندیشیده شده که 
حداقل طوری با این بازیکن ها قرارداد بســته شود که دیگر شاهد چنین اتفاقاتی 

نباشیم؟
یعنی قراردادهای گران ببندیم؟

نه...
خب اگر قرارباشد گران نبندیم باید سقف مشخص کنیم. اگر سقف مشخص کنیم 
تیم های دیگر سقف ما را می شکنند و بازیکن خیلی راحت از ما جدا می شود کما 

اینکه محمدحسین اسلامی هم همینطور تصمیم به جدایی گرفت.

نه! منظور ما بندهایی است که در قراردادها گنجانده می شود و به بازیکن اجازه 
می دهد به راحتی حتی پیش از اتمام موعد قراردادش از تیم جدا شود یا قراردادهای 

کوتاه مدتی که بین باشگاه و برخی ستاره های آینده دار منعقد می شود...
ببینید! من ۱۱ ماه و ۱۶ روز است که در ذوب آهن هستم و در این زمان تمام تلاشم 
این بوده که اتفاقاً با محمدحسین اسلامی تمدید قرارداد انجام دهیم و دوسه مرتبه 
با خود این بازیکن، پدرش و مدیربرنامه اش صحبت کردم اما رقم پیشنهادی آنها 
با آنچه ذوب آهن می توانست برای این بازیکن هزینه کند خیلی تفاوت داشت و ما 
زورمان به پرداخت آن رقم نمی رسید. ایشان هم تا آخرین لحظه برای تیمش تلاش 
کرد و زحمت کشید و امیدوارم که آینده روشنی در پیش رو داشته باشد. ما خیلی 
سعی کردیم که او در کنار ما بماند ولی رفتن محمد حسین اسلامی به ما هشدار داد 
که باید آنقدر در ذوب آهن در تولید بازیکن قوی عمل کنیم که پنج شش بازیکن مثل 
محمدحسین اسلامی داشته باشیم. ببیند! چندین سال است که دروازه بان تیم 
ذوب آهن محصول آکادمی ذوب آهن نیست؛ دفاع همینطور، فوروارد همینطور، 
هافبک همینطور. ما الان در تلاشیم که آکادمی های ذوب آهن بازیکن تولید کنند 
و ان شاءا.. سه سال چهارسال دیگر من نیستم شما هستید)با لبخند(، ثمره این 
سازندگی را خواهید دید. این سازندگی از اواسط فصل قبل در ذوب آهن شروع شد 
و با تشکیل کارگروه توسعه فوتبال پایه ذوب آهن به سمت سازندگی حرکت کرده 
ایم، در هر حوزه ای؛ ما دپارتمان دروازه بانی داریم، ما کارگروه توسعه فوتبال داریم، 
در این کارگروه تولید ایدئولوژی صورت می پذیرد؛ مسیر مشخص می شود تا ما هر 
استعدادی را به راحتی از دست ندهیم و در ادامه مجبور نشویم برای تقویت ذوب 
آهن چند ده میلیارد پرداخت کنیم تا از بیرون بازیکن بخریم و بالعکس تیم های 

دیگر محصولات ما را بخرند...

دقیقاً مشکل اینجاست. آقای نکیسا! ذوب آهن چندین سال است بازیکن 
پرورش می دهد اما در زمان ثمردهی محصول خود را به نفع تیم های دیگر از دست 
می دهد. این امکان وجود ندارد که با این بازیکن هــا طوری قرارداد ببندید که به  

راحتی ساز جدایی کوک نکنند و راهی تیم های دیگر نشوند؟
نمی شود خانم! این چیزی که شما می گویید رؤیاپردازی است، من در اجرای کار 
هستم. مگر اینکه باید قرارداد گران با این بازیکن ها بست که با سقف بودجه ای که 
در مجمع مشخص می شود امکانپذیر نیســت. رقم مشخصی برای هزینه کردن 

دست من است. سقف بودجه ای که من در باشگاه ذوب آهن در اختیار دارم حتی 
۱2۵میلیارد تومان پایین تر از سقفی بود که سازمان لیگ اعلام کرده بود. ۱2۵میلیارد 
تومان عدد خیلی بزرگی است. ببینید! ۳2۵ میلیارد تومان سازمان لیگ به تیم ها 
حق داده، مجوز داده که قراردادهای فوتبالیشــان را ببندند. من 200 میلیارد تومان 
بودجه کل باشــگاهم بوده، با درنظر گرفتن دستمزد پرســنل و حق الزحمه آنها و 
اینکه ذوب آهن علاوه بر تیمداری در فوتبال در رشته های دیگری چون بسکتبال، 
والیبال نشسته آقایان و بانوان، وزنه برداری، دوومیدانی، بسکتبال و والیبال پایه 
و دوومیدانی جوانان هم فعالیت می کند. بودجه باشگاه در کل 200 میلیارد تومان 
بوده یعنی ۱2۵ میلیارد تومان پایین تر از سقفی که فقط برای فوتبال تعیین شده 
بود. آنچه شــما می فرمایید آمال و آرزوی من اســت اما بهترین مدیرعامل پول 
است. شما پول در جیبت باشد همه کاری می کنی. مدیرعاملی مدیرعامل است 
که مدیریت زمان و مدیریت منابع مالی را خوب بلد باشد. اینکه چه زمانی بتواند 
 چه طور خرج کند، حیف و میل نداشــته باشــد. ما با توجه به ایــن بودجه نتیجه

این فصلمان شاهکار بود.

 اما آقای نکیســا حرفم چیز دیگری اســت. من می گویم پیکان هم در این 
چندسال اخیر خوب بازیکن سازی می کرد اما تا بازیکنانش خودی نشان می دادند 
به راحتی راهی تیم های دیگر می شدند و در نهایت چه شــد؟ مبادا ذوب آهن به 

سرنوشت پیکان دچار شود...
نمی شود...

چرا قرارداد بلندمدت با این بازیکنان پرورش یافتــه در آکادمی ذوب آهن 
نمی بندید. 

قرارداد بلندمدت بسته شده، زمان من هم بسته نشده، قبلًا بسته شده و الان ته این 
قراردادها به من رسیده است. هرکاری هم کردم نتوانستم بازیکن را متقاعد کنم که 
 با ما تمدید کند. جای دیگر بیشــتر به او دادند، جای دیگر بیشتر به آنها می دهند.

 من زورم نمی رسد آنها را نگه دارم.
*قبل اینکه مطرح شوند چطور؟ امکان ندارد در قرارداد آنها قید شود که ملزم باشند 

در آینده برای شما بازی کنند؟
 نه، اگر از منی که ۳۶ ســال اســت در فوتبالم و تمام رده هایــش را طی کرده ام 
می پرسید می گویم نه، این چیزی که شما می گویید رؤیاپردازی است. واقعیت 

این است که باید با ایجنت اینها صحبت کنید که...

یعنی زمانی که در آکادمی بازی می کنند هم ایجنت دارند؟
بله همه آنها ایجنت دارند. همه آنها. بازیکنان جوان هم الان ایجنت دارد.

خبر روز

 مرادی و علی نژاد 
 اولین ورودی های 
اردوی طلایی پوشان

عیسی مرادی و محمد علی   نژاد پس از پشت 
سر گذاشتن یک فصل حضور قرضی بار دیگر 

به اردوی سپاهان بازمی گردند. 
به گزارش »ورزش  ســه«، عیســی مرادی 
یکی از خریدهای غیرمنتظــره مورایس در 
اولین فصل حضورش در سپاهان بود؛ جایی 
که در روزهای پایانی پنجره تابســتانی بازی 
تدارکاتی خوشه طلایی و سپاهان در ورزشگاه 
نقش جهان بــه یکبــاره تغییــر بزرگی در 
سرنوشت عیسی مرادی ایجاد کرد. او سپس 
با قراردادی ۵ ساله به سپاهان پیوست ولی 
پس از یک فصل حضور به صورت قرضی به 

شمس آذر واگذار شد.
علی نــژاد یکــی از خریدهای ســپاهان در 
پنجره تابستانی لیگ بیســت و دوم بود. او 
با آلومینیوم درخشــید و سپس به سپاهان 
پیوست تا انتقال بزرگی را در زندگی حرفه ای 
خود تجربه کند. امــا در نیم فصل دوم لیگ 
بیســت و دوم رابطه علی نژاد و مورایس در 
حالــی که او طی نیــم فصل اول بیشــتر به 
عنوان یک بازیکن ثابت مورد اســتفاده قرار 
می گرفت دچار تغییر شد و او که در نیمه دوم 
مســابقات خیلی فرصت حضــور در ترکیب 
اصلی را پیدا نمی کرد در پایان فصل پیشنهاد 
فولاد را پذیرفت و در شــرایطی که قراردادی 
سه ساله با سپاهان امضا کرده بود به صورت 
قرضی راهی اهواز شــد. حالا و پس از پایان 
رقابت های لیگ برتر در دوره بیســت و دوم 
عیســی مرادی و محمد علی نژاد با شــروع 
تمرینات طلایی پوشان به سایر نفرات تیم که 
تحت قرارداد باشگاه هستند اضافه خواهند 
شد و البته که سرنوشــت آنها را مورایس یا 
در صورت برنگشــتن این مربی جانشینش 
تعیین خواهد کــرد.  جالب اینکه عیســی 
مرادی در فینال جام حذفی هم در کنار سایر 
نفرات ســپاهان روی ســکوهای ورزشگاه 
آزادی حضور داشت و بلافاصله پس از پایان 
فصل با این روش از خشــنودی خود برای 

باشگاه به سپاهان خبر داد.

فوتبال جهان

عکس خبر

 قلب اریکسن در 
وست فالن شکست! 

کریســتین اریکســن و دانمارک با 
باخت 2-0 مقابل آلمــان در مرحله 
یک هشــتم نهایــی یــورو 2024 از 
رقابت ها حذف شــدند. اریکســن 
در دور قبلــی به دلیل ســکته قلبی 
نتوانســت تیمــش را در بازی های 

بعدی همراهی کند.
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رئیس شورای شهر اصفهان:

مردم در دور دوم انتخابات حضوری قاطع داشته باشند
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: امیدواریم مردم در مرحله دوم انتخابات حضوری قاطع 
داشته باشند تا از نظر ابعاد داخلی و بین المللی برای کشــور ما مؤثر باشد و آینده مثبتی برای کشور 

رقم زده شود. 
به گزارش »ایمنا«، محمد نورصالحی روز یکشنبه در نطق پیش از دستور صدوسی ونهمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با گرامیداشــت روز خانواده و تکریم بازنشستگان و روز شهرداری ها و 
دهیاری ها و با تقدیر از شرکت کنندگان در انتخابات چهاردهمین دوره ریاست جمهوری گفت: از همه 
کسانی که در این مدت کوتاه برای برگزاری انتخابات تلاش کردند، از جمله نامزدها، رسانه ملی و مردم 
تشکر می کنیم. وی گفت: بدیهی اســت که بدانیم انتخابات به معنای واقعی سرنوشت ساز است، 
شرکت کنندگان در انتخابات از حق طبیعی خود اســتفاده و در تعیین مدیران آینده کشور مشارکت 
کردند، همه امور مردم با این انتخاب رقم می خورد و اینکه انتخاب خوب باشــد یا نباشــد در زندگی 
همه ما اثرگذار است. نورصالحی تصریح کرد: کسانی که رأی نمی دهند در واقع به آنهایی که شرکت 
می کنند وکالت می دهند که شما برای ما انتخاب کنید، بنابراین مردم باید شرکت کنند و نقش خود را به 
صورت مستقیم در تعیین رئیس جمهور ایفا کنند. وی گفت: امیدواریم مردم در مرحله دوم انتخابات 
حضوری قاطع داشته باشند تا از نظر ابعاد داخلی و بین المللی برای کشور ما مؤثر باشد و آینده مثبتی 
برای کشور رقم زده شود. رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه دنیا و منطقه چشم به 
انتخابات ریاست جمهوری در ایران دارند، افزود: ان شاء ا... مردم با درک صحیح از این رسالت دینی 
و ملی حمایت شایســته ای از نظام مقدس جمهوری اسلامی داشته باشــند تا مشی و تلاش های 
دولت سیزدهم ادامه پیدا کند و کارهایی که آغاز شده بود ابتر نماند. نورصالحی گفت: امیدواریم ما نیز 
بتوانیم در حوزه مسئولیت خود موفق به جلب رضایت مردم و تأمین نیازهای جامعه ای شویم که در 

آن مسئول هستیم.

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان خبر داد

 پیشرفت ۳۰ درصدی پروژه ساماندهی گذر  مجاور  مادی
محله ولدان

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان از اجرای عملیات ساماندهی گذر شمالی مادی شمس آباد محله 
ولدان با اعتباری بالغ بر ۹ میلیارد تومان خبر داد و گفت: این پروژه تاکنون ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته است. محمدرضا طبیبی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: زاینده رود و مادی های اصفهان از دیرباز 
نقش بسیار مهمی در کشاورزی و آبیاری باغ ها در اصفهان داشته اند و یکی از مهم ترین کارکرد مادی ها 
در ایجاد فضای سبز پایدار در خیابان چهارباغ و شکل گیری باغ های صفوی است. وی افزود: شبکه 
مادی های شهر بسیار گسترده است و موجب می شود فضای سبز و درختان به عنوان ریه های تنفسی 
و تنوع پوشش گیاهی حفظ شود، در نتیجه به صورت مستقیم و غیرمستقیم در کاهش آلودگی هوا 
نیز مؤثر است. مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان تأکید کرد: تخریب سردهنه مادی ها، مسدود شدن 
انتها یا قسمتی از مسیر نهر، تأثیر فاضلاب ها، ساخت وسازهای بی رویه، تبدیل مسیر نهر به جاده و 
دیواره سازی غیراصولی از جمله عوامل نابودی مادی های اصفهان در چند سال اخیر است. طبیبی گفت: 
عملیات ساماندهی گذر شمالی مادی شمس آباد محله ولدان )حدفاصل خیابان امام خمینی )ره( و 
خیابان شهیدان( در راستای حفظ فضای سبز و آراستگی این منطقه آغاز شده است. وی با بیان اینکه 
این پروژه با اقداماتی از جمله زیرسازی و آسفالت در مرحله اجرایی قرار دارد، ادامه داد: این پروژه به 
طول ۱۲۰۰ متر و با ۶۵۰۰ متر مربع سطح آسفالت با ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی همراه بوده است. مدیر 
منطقه ۲ شهرداری اصفهان با بیان اینکه سطح پیاده روسازی این پروژه حدود ۲۰۰۰ متر مربع است، 
خاطرنشان کرد: عملیات ساماندهی گذر مجاور این مادی با اعتباری بالغ بر ۹ میلیارد تومان در هفته 

دفاع مقدس سال جاری به بهره برداری خواهد رسید.

قاسم زاده خبر داد

اصلاح دستمزد بازنشستگان کشوری در شهرداری اصفهان

شهردار اصفهان گفت: اصلاح ساختار اداری مالی و حقوقی و دستمزد 
بازنشستگان کشوری در شهرداری اصفهان اجرایی شده است.

بــه گــزارش »ایمنا«، علــی قاســم زاده روز یکشــنبه دهــم تیر در 
صدوسی ونهمین جلسه علنی شورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان 
اینکه زندگی ساحت های مختلفی دارد، اظهار کرد: زندگی خانوادگی 
که برای همه شناخته شده اســت، زندگی شغلی نیز داریم، همچنین 
به اقتضای علایق اجتماعی خود ممکن اســت خارج از ساعات کاری 
و محدوده زندگی خانواده مشــغول فعالیت های فرهنگی، سیاسی 
واجتماعی نیز باشــیم.وی افزود: گاهی برخی افراد زندگی تحصیلی 
نیز در کنار زندگی خانوادگی و شغلی دارند، همه این زندگی ها همچون 
ظروف متصله اســت و معنی این اتصال یعنی حــال هر زندگی روی 

دیگر زندگی های ما تأثیرگذار است.
شــهردار اصفهان ادامه داد: برخلاف ظاهر که به نظر می آید مؤثرترین 
زندگی، خانوادگی اســت، مطالعات نشان داده اســت که مهمترین 
ساحت زندگی از حیث تأثیرگذاری در بقیه ابعاد زندگی، زندگی شغلی 

اســت و این دلایل مختلف دارد از جمله اینکه مــا بهترین زمان ۲۴ 
ساعت را در حوزه زندگی شغلی طی می کنیم.

قاسم زاده گفت: حس و حال محیط شغلی که بهترین وقت زندگی ما 
در آن سپری می شود حس و حال بقیه ساحت های زندگی ما را تحت 
تأثیر قرار می دهد، مطالعات زیادی نشــان می دهد که کیفیت زندگی 
شغلی به شدت دیگر ابعاد زندگی ما را تحت تأثیر خود قرار می دهد و 

وظیفه ما مدیران با وجود این یافته خیلی سنگین می شود.
وی افزود: چند هزار نفر از کارکنان که تحت مدیریت شهرداری در حال 
انجام وظیفه و خدمت به مردم هستند، اگر حالشان در محیط شغلی 
خوب باشــد، احتمالًا تأثیر آن در زندگی خانوادگی شان نیز مشخص 
می شود و اگر کیفیت زندگی شــغلی آنها پایین باشد، تأثیر منفی در 

دیگر ساحت های زندگی خواهد داشت.
شــهردار اصفهان با بیان اینکه بیشــترین میانگین زمان شــغلی را 
شــهرداری ها دارند، گفت: افرادی که واقعاً خدوم و علاقه مند به حل 
مسائل مردم و انجام صادقانه خدمات سازمانی هستند، در شهرداری 

کار می کنند که لازم اســت از آنها تقدیر و تشکر شود. وی خاطرنشان 
کرد: از زمانی که به شــهرداری آمدم، به تیم منابع انسانی تأکید کردم 
که از ظرفیت های قانونــی برای افزایش حقــوق و رفاهیات کارکنان 
استفاده شود که این اتفاق افتاده است و هم اکنون کارکنان شهرداری 

در مقایسه با خیلی از دستگاه ها شرایط بهتری دارند.
شهردار اصفهان با اشاره به حمایت شهرداری اصفهان از بازنشستگان 
گفت: جاهایی که منابع به ما اجازه می داده اســت به ســمت اجرای 
توصیه قانونی رفتیــم و برای رفاه بیشــتر این قشــر از این ظرفیت 

استفاده کردیم.
وی تصریح کرد: اعتقاد ما این است که حق الناس باید ادا شود و در 
کنار حساســیت روی بیت المال و حفظ حقوق مردم، مراقب باشیم 

حقی نیز از کارکنان شهرداری ضایع نشود.
قاسم زاده با بیان اینکه سعی کردیم محیط شغلی کارکنان شهرداری 
را پرنشــاط کنیم، گفت: اجرای برنامه های تفریحی و ارائه بن ســفر 
فرصت هایی است که کارکنان در کنار خانواده خود می توانند از خدمات 
شــهرداری بهره مند شــوند. وی با اشــاره به رویکرد جدید سازمان 
فرهنگی، تفریحی و اجتماعی شهرداری در شکل گیری اداره بانوان و 
خانواده گفت: نگاه این اداره صرفاً مربوط به کارکنان نیست و به دنبال 
ارائه خدمات بهتر و بیشتر به شهروندان است که اینها حاکی از نگرش 
کاملًا کیفی و متعالی در حوزه شهرداری و شورای اسلامی شهر نسبت 
به خانواده و زندگی است و امیدواریم بتوانیم بیشتر از قبل کار در این 
محیط شغلی و سطح رضایت کارکنان، بقیه ساحت های زندگی آنها را 

نیز غنی و سرشار از خوشی و شادی کنیم.
شهردار اصفهان با اشــاره به بعضی خدمات ارائه شده در دوره کنونی 
مدیریت شــهری به بازنشســتگان گفت: افزایش بن هــای ارزاق و 
مناسبتی و همسان ســازی با شاغلان، توسعه ســفر ارزان قیمت و 
افزایش اماکن مورد اســتفاده، ایجاد ظرفیت در سامانه رزرواسیون 
شــهرداری برای رزرو مراکز اقامتی به صورت غیــر حضوری، اصلاح 
ســاختار اداری مالی و حقوقی و دســتمزد بازنشستگان کشوری در 
شهرداری اصفهان، افزایش ۸۰ درصدی اعطای امتیاز وام بانک رسالت 
به بازنشســتگان، ایجاد ظرفیت مشــارکت حداکثری از برنامه های 
ورزشی و تفریحی شهرداری، برگزاری مراسم تجلیل از بازنشستگان در 
سه سال گذشته، ساماندهی وضعیت بیمه عمر و حادثه بازنشستگان 
شــهرداری، ارائه خدمات بیمه تکمیلی، ارائه خدمات مراکز فرهنگی 

تفریحی و ورزشی با تخفیف ویژه از جمله این اقدامات است.

مدیر منطقه ۵ شــهرداری اصفهان گفــت: یکی از 
مشــکلات نظافت کوچه ها و معابر شــهر، نظافت 
معابــر کم عرضی بود کــه امــکان ورود جاروهای 
عریض به آنها وجود نداشــت، امــا در حال حاضر 
این منطقه، شــش خودروی جــاروی کم عرض و 
سه خودرو جاروی خیابانی در اختیار دارد. حسین 
کارگر در گفت وگو با »ایمنــا« اظهار کرد: حفاظت از 
محیط زیست وظیفه ذاتی در امور شهر اداره محیط 
زیســت و خدمات شــهری این منطقه و در ردیف 

مطالبات اساســی شهروندان اســت که بی تردید 
در این خصوص هیچ اغماض و مماشــاتی در کار 
نخواهد بــود. وی افزود: مســاحت نظافت معابر 
منطقه ۵ بیش از ۱۶۳ هزار متر مربع است و روزانه 
به صورت مســتمر نظافت آن در حال انجام اســت 
که در این راســتا می توان به پــروژه حمل زباله در 
سطح منطقه به میزان روزانه بالغ بر ۸۵ تا ۹۰تن با 
استفاده از ماشــین های پرس و حمل زباله اشاره 
کرد که به صورت شبانه و خودروهای روباز به صورت 
روزانه جمع آوری می شود. مدیر منطقه ۵ شهرداری 
اصفهان با بیان اینکه روزانــه بین ۱۰ تا ۱۲ تن نخاله  
بلاصاحب توسط خودروهای استیجاری و پیمانکار 

در سطح منطقه جمع آوری می شود، گفت: تسطیح 
و پاک سازی تمام زمین های بایر منطقه به صورت 
روزانه توســط پیمانکار انجام می شــود، همچنین 
نظافت جــداول به طول حــدود ۴۱۸ متر، نظافت 
نرده ۲۳ هــزار و ۴۳۰ متر و نظافت ۱۶۰ ایســتگاه 
اتوبوس و ســایر مبلمان های شهری سطح منطقه 
انجام می شــود. کارگر تصریح کرد: رنگ آمیزی و 
پاک سازی تابلوهای ســطح منطقه، رنگ آمیزی و 
اجرای دیوارنگاره روی دیوارهایی که ظاهر نازیبایی 
دارد و رنگ آمیزی جــداول و نرده ها نیــز از دیگر 
اقداماتی اســت که روزانه در واحد امور شــهر این 

منطقه انجام می شود.

استفاده از خودروهای مکانیزه برای نظافت معابر 
کم عرض منطقه 5 اصفهان

مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان:

بوستان هما در محله ولی عصر )عج( ساماندهی می شود
مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان گفت: ساماندهی بوستان هما با اعتباری بالغ بر ۳۲ میلیارد ریال 

در دستور کار قرار دارد.
جواد کشانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بوستان ها و فضاهای سبز شهری محلی برای ایجاد 
آرامش، گفت وگو و ارتباطات اجتماعی شهروندان با همدیگر است، از این رو باید در بوستان ها شرایط 
فراهم شود تا همه شهروندان با هر ســطح توانایی بتوانند از این فضاها استفاده مطلوب را داشته 
باشد. وی افزود: بر همین اساس ساماندهی بوستان هما در محله ولی عصر)عج( شامل اصلاح و 
مناسب سازی مسیرهای پیاده روی برای استفاده شهروندان به ویژه شهروندان ارشد و تسهیل در 

عبور و مرور آنها در دستور کار قرار دارد.
مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان تصریح کرد: با توجه به انعقاد قرارداد با پیمانکار مربوطه، عملیات 

عمرانی پروژه با اعتباری بالغ بر ۳۲ میلیارد ریال به زودی آغاز خواهد شد.

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۸۰ درصدی احداث خیابان گرکان
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان از پیشــرفت ۸۰ درصدی احداث خیابان گرکان خبر داد و گفت: 
ســاماندهی این خیابان ســال ها مطالبه اهالی محله گرکان بود و در حال حاضر به عنوان یکی از 

پروژه های محرک توسعه منطقه در دستور کار شهرداری قرار گرفته است.
محمد صیرفی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به احداث خیابان گــرکان اظهار کرد: خیابان ها 
به عنوان فضاهایی پویا در شهرها محسوب می شود، بنابراین باید به گونه ای ایمن و بهینه طراحی شود 
و آسایش شهروندان را فراهم کند. وی با بیان اینکه خیابان گرکان برای تسهیل در تردد شهروندان 
و در راستای محله محوری با اعتباری بالغ بر ۱۱۵ میلیارد ریال احداث می شود، افزود: ساماندهی 
این خیابان سال ها مطالبه اهالی محله گرکان بوده است و در حال حاضر به عنوان یکی از پروژه های 

محرک توسعه برای این محله کمتربرخوردار در دستور کار شهرداری قرار گرفته است.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان از پیشرفت ۸۰ درصدی احداث خیابان گرکان خبر داد و تصریح 
کرد: در حال حاضر روکش آسفالت این خیابان در حال انجام است، همچنین در راستای احداث این 

خیابان، احداث پارک محلی نیز با اعتباری بالغ بر ۵۵ میلیارد ریال در دستور کار قرار گرفته است.

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان  مطرح کرد 

جانمایی بیش از ۱۲ مکان در پروژه فاز سوم دریاچه باغ فدک
مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان گفت: در پروژه فاز ســوم دریاچه باغ فدک مکان هایی از جمله 
جزیره، رســتوران، قایقرانی، آب نما، رقص نور، کافه تریا، بازارچه های ســنتی، برکه ماهی، مراکز 

فرهنگی، کارگاه های آموزشی، پارکینگ و آمفی تئاتر جانمایی شده است.
مهدی ســلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: ســاماندهی باغ فدک جــزو بزرگ ترین 
پروژه های شاخص شهری شهرداری منطقه ۷ اصفهان در ســال جاری است و در مرحله اجرا قرار 
دارد. وی با اشاره به بازدید شــهردار اصفهان از روند اجرای پروژه افزود: این پروژه شامل فاز سوم 
دریاچه باغ فدک و به وســعت ۱۵ هزار متر مربع بود و پنج برابر فاز یک و دو دریاچه این مجموعه 
است. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تأکید کرد: در پروژه فاز سوم دریاچه باغ فدک مکان هایی 
از جمله جزیره، رســتوران، قایقرانی، آب نما، رقص نور، کافه تریا، بازارچه های ســنتی، برکه ماهی، 
مراکز فرهنگی، کارگاه های آموزشی، پارکینگ و آمفی تئاتر جانمایی شده و در مرحله اجرا قرار دارد. 
سلطان آقایی گفت: در حال حاضر عملیات خاک برداری و خاک ریزی دریاچه در حال تکمیل و آماده 
کف سازی است، همچنین امیدواریم آب بندی دریاچه به زودی آغاز شود. وی افزود: هدف اصلی 

این پروژه ارائه خدمات مطلوب تر به شهروندان و مسافران در ایام سفر است.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 رئیس اداره خلاقیت و نوآوری 
شهرداری اصفهان خبر داد

برگزاری رویداد ایده بذر 
در دبیرخانه شهر خلاق 

اصفهان
رئیس اداره خلاقیت و نوآوری شــهرداری 
اصفهان با اشــاره به برگزاری رویدادهای 
مسئله محور در دبیرخانه شهر خلاق خلاق 
مبتنی بر فرایند نوآوری باز گفت: یکی دیگر 
از این رویدادها ایده بذر نام دارد که سطح 
آن از ایده کاپ ها کوچک تر اســت و تنها به 
مســائل داخلی شــهرداری این کلان شهر 

می پردازد.
امیرحسین شریعتی در گفت وگو با »ایمنا« 
با بیان اینکه ســطح این رویدادها از ایده 
کاپ ها کوچک تر اســت و تنها پرســنل و 
کارمندان شــهرداری را پوشش می دهد، 
افزود: ایــن رویدادهــا ایده بــذر نامیده 
می شــود و به مســائل داخلی شهرداری 

اصفهان می پردازد. 
وی تصریح کــرد: آخرین ایــده بذری که 
برگزار شد، ایده بذر بهره وری در محیط کار 
بود که ایده های تأیید شده در راستای اینکه 
چگونه در حوزه وســایل تجهیزات انرژی و 
نیروی انسانی به بهره وری بالا دست پیدا 
کنیم، برای اجــرا به حوزه هــای مربوطه 

ارجاع شده است.
شــریعتی با اشــاره به برگزاری جلسات 
متعدد و تشکیل اتاق فکر در دبیرخانه نظام 
پیشنهادات شــهر خلاق ادامه داد: در این 
اتاق فکر به بررسی نطق و تذکرات شورای 
اسلامی شهر، آمار و اطلاعات ارائه شده از 
ســامانه ۱۳۷، برنامه ۱۴۱۰ و برنامه جامع 
شهر اصفهان برای برگزاری رویدادهای ایده 

کاپ و ایده بذر پرداخته شده است. 
وی خاطرنشان کرد: در مجموع ۱۵ موضوع 
بــرای برگــزاری رویدادهای ایــده کاپ و 
ایده بذر در ســال جاری انتخــاب و تأیید 
شــد و در حال حاضر به دنبال فراهم کردن 
مقدمات برگــزاری یکی از ایــن رویدادها 
برای ســازمان عمران شــهرداری اصفهان 

هستیم.

مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان با اشاره به پیشرفت ۹۰ درصدی پیاده روســازی خیابان مخابرات تصریح کرد: عملیات اجرایی و ساماندهی این خیابان با 
مساحت ۵۶۰۰ متر مربع و با هزینه ای بیش از ۶۱ میلیارد ریال از سال قبل آغاز شده بود و عملیات اجرایی آن ادامه دارد.

حسن محمدحســینی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: مناسب سازی و ساماندهی پیاده روها از پروژه های مهمی اســت که مسیر سواره رو را از محل عبور 
عابرپیاده تفکیک کرده و با اجرای سایر تمهیدات همچون نصب موانع تردد وسایل نقلیه، مناسب سازی عبور معلولان ویلچررو و نابینایان موجب ایمنی مطلوب 
تردد آنها نیز می شود. وی بیان کرد: عملیات اجرایی پیاده روسازی خیابان مخابرات از ســمت خیابان سیدرضی آغاز شده و تا چهارراه عارف به پایان رسیده 
است، همچنین عملیات تخریب و آواربرداری پیاده روهای قسمت پایانی این خیابان حدفاصل چهارراه عارف تا خیابان کاوه به همراه زیرسازی و بتن کف 
انجام شده و موزاییک فرش آن در دست اقدام است. وی افزود: عملیات تکمیلی ساماندهی و مناسب سازی پیاده روهای خیابان مخابرات و مرمت جداول 
تخریب شده معبر تا پایان تیر ادامه خواهد داشت و پس از آن عملیات اجرایی ساماندهی و مناسب سازی پیاده راه های بوستان گل محمدی آغاز خواهد شد.

پیشرفت ۹۰ درصدی پیاده روسازی خیابان مخابرات

مهار آتش سوزی 
سکوی بازیافت 

خشک
سخنگوی سازمان آتش نشانی 
و خدمــات ایمنی شــهرداری 
اینکــه  بیــان  بــا   اصفهــان 
آتش سوزی در سکوی بازیافت 
خشک بعد از ۵ ساعت مهارشد، 
گفــت: در ایــن حادثــه انبــار 
ضایعات پلاســتیک دپو شده 
در محوطه روباز سکوی پسماند 

خشک دچار آتش سوزی شد.

عکس خبر

عکس: خبرگزاری صدا و سیما
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دفعه بعد، اسم بدمصرف ها را اعلام می کنیم
»مهرداد دادخــواه«، مدیرعامل شــرکت توزیع برق 
شهرســتان اصفهان در ابتــدای صحبت های خود به 
مصوبه هیئت وزیران مبنی بر تغییر ساعت کاری ادارات 
در تابستان اشــاره کرد و هدف از اجرای این مصوبه را 
کاهش ۳۰ تا ۴۰ درصدی مصرف برق در ساعات ۶ تا 
۱۳ و کاهش ۷۰ درصدی در ساعات غیر اداری نسبت 
به مصرف ســال ۱۴۰۰ دانســت که در صورت رعایت 
نکردن الگوی مصرف، پــس از اخطار منجر به قطعی 
برق خواهد شد. دادخواه در ادامه هم گفت که بر همین 
اساس هفته گذشــته )هفته نخست تیرماه( برق ۱۲ 
اداره پرمصرف و بدمصرف در شهر اصفهان قطع شد. 
دادخواه ادامه داد: امسال پیک بار مصرف را در روزهای 
پایانی خردادماه و هفته ابتدای تیرماه تجربه کردیم که 
میزان مصرف به ۷۷ هزار و ۳۰۰ مگاوات در کشور رسید 
و در شهر اصفهان پیک بار در چهارم تیرماه ثبت شد که 
میزان مصرف به یک هزار و ۲۹۱ مگاوات رسید. آقای 
مدیرعامل در ادامه و در پاسخ به اصرار خبرنگاران مبنی 
بر فاش کردن نام ادارات پرمصرف و بدمصرف با اشاره 
به اینکه مصرف برق ادارات شهرستان طی هفته های 
پیش رو به صورت هوشمند کنترل و در صورت مصرف 
بالا قطع خواهد شد، تأکید کرد: اسامی ادارات پرمصرف 
را در صورت تکرار و رعایت نکردن مدیریت مصرف طی 

هفته های آینده در رسانه ها اعلام خواهیم کرد.

اصفهانی های صرفه جو
مدیرعامل شــرکت توزیع برق اصفهان گفت که همه 
ســختگیری ها و اعمال محدودیت ها در بخش های 
دیگر، برای این اســت که خاموشی به بخش خانگی 
کشیده نشود که این بخش، خط قرمز وزارت نیروست. 
دادخواه ادامــه داد: وزارت نیــرو در بخش مدیریت 
مصرف خانگی امسال طرح اصلاح تعرفه های خانگی 
 و همچنین پاداش صرفه جویی را اجرا کرده اســت. 

به گفته دادخواه اکثریت مردم اصفهان الگوی مصرف 
را رعایت می کننــد: »الگوی مصرف در شهرســتان 
اصفهان ۳۰۰ کیلووات ســاعت است. مصرف برق ۷۰ 
درصد از مشترکان خانگی در شهرستان اصفهان کمتر 
یا در حد الگوی مصرف اســت و ۳۰ درصد مصرف بالا 
دارند و تعدادی از مشترکان نیز بد مصرف هستند که 

چهار برابر الگوی مصرف، استفاده می کنند.«

شناسایی ۳۸۰۰ مشترک خانگی بد مصرف
مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان همچنین با اشاره 
به اینکه یک میلیون و ۲۰۰ هزار مشترک خانگی داریم، 
اضافه کرد: از این تعداد شمار مشترکان بد مصرف به 
سه هزار و ۸۰۰ مشترک می رسد که برای این ۴درصد 

مشــترک بدمصرف محدودیت هایی اعمال شده و 
مصارف را کنترل خواهیم کرد.

پرمصرف هایی که حرف گوش نمی کنند!
یکی از پرســئوال و جــواب ترین بخش هــای این 
نشســت به موضوع ادارات و صنایع پرمصرف مربوط 
 می شــد. هرچند دادخواه از بردن اسم بدمصرف ها و 
اسراف کُن ها ابِا داشت اما یکی از معاونان او در انتهای 
جلسه نام چند شرکت و مشترکان حقوقی که پاداش 
خوش مصرفی گرفته اند را ذکر کرد کــه از جمله آنها 
»قالی سلیمان« و »بیمارســتان عسکریه« اصفهان 
بوده اند. دادخواه اما تنها اشاره کرد که طی یک هفته 

گذشته برق ۱۲ اداره پرمصرف اصهان قطع شد. 

نیازمند اصلاحات فرهنگی و مدیریتی هستیم
دادخواه در بخش دیگری از سخنانش، با بیان اینکه 
ایران در تولید برق در در رتبه ســوم آسیا و رده هفتم 
جهان اســت، اضافه کرد: در ایامی از سال بین ۳۰ تا 
۴۰ هزار مگاوات اضافه تولیــد داریم و از این رو کمبود 
تولید برق در کشــور مطرح نیســت و اگر در تابستان 
بین ساعات ۱۱ تا ۲۳ طی شبانه روز با ناترازی مصرف 
مواجه هستیم، این مهم نیازمند اصلاحات فرهنگی و 

مدیریتی است.

مصرف برق در اســتان اصفهان در ایام پیک به 
6۰۰۰مگاوات می رسد

مدیرعامل شــرکت توزیع برق شهرســتان اصفهان 

هرچند اشــاره کرد که اکثر اصفهانی ها الگوی مصرف 
برق را رعایت می کنند و حتی زیر استاندارد الگو مصرف 
می کنند اما این را هم گفت که استان اصفهان در ایام 
پیک بار تا ۶۰۰۰ مگاوات مصرف برق دارد، در حالی که 
ظرفیت تولید برق استان ۴۰۰۰مگاوات در روز است و 
حتی در پیک بار باید از ظرفیت سایر نیروگاه های کشور 
در شبکه استفاده کرد. دادخواه با تأکید بر اینکه برای 
عبور از ایام پیک مصرف تابســتان امسال اقداماتی 
در چند فصل در دســتور کار قرار گرفتــه، اضافه کرد: 
»در بخش صنایع، گروه اول که کمتــر از ۳۰ کیلووات 
و در حد انشــعاب مصــرف دارند طی ایــن چهار ماه 
محدودیتی نخواهند داشت. گروه دوم، صنایع مستقر 
در شهرک های صنعتی با مصارف در حد متوسط است 
که برای مدیریت آن، طبق قانون کار یک روز در هفته 
باید تعطیل باشــد که این روز تعطیل به غیر از جمعه 
سبب کاهش مصرف در ســطح کشور می شود.گروه 
سوم صنایع با مصرف بالای ۲ مگاوات هستند که طبق 
تفاهم نامه می بایســت بین ۳۵ تا ۵۵ درصد مصرف 
خود را کاهــش دهند.« به گفته دادخــواه؛ در بخش 
مصارف کشــاورزی نیز در پروانه هایی که شرکت آب 
منطقه ای صادر کرده، کشــاورز طبــق مجوز می تواند 
۱۹ســاعت برق مصرف کند و پنج ســاعت پیک بار 
استفاده نکند و این امر مصوبه شورای امنیت ملی را 
دارد و مزیتی هم برای آن در نظر گرفته شــده که اگر 
برای ســاعات پیک همکاری کنند، هزینه ۱۹ ساعت 

مصرف برق رایگان خواهد بود.
دادخواه اضافه کرد: اگر در بخش کشاورزی به سمت 
توســعه پنل های خورشــیدی برویم و تــا ۸۰ درصد 
پنل های خورشیدی استفاده کنند، حتی محل درآمدی 

برای کشاورزان خواهد بود.

اضافه شدن ۲6 هزار و 5۰۰ مشترک جدید در سال 
۱۴۰۲

مدیرعامل شــرکت توزیع برق شهرســتان اصفهان 
در ادامه بــه اضافه شــدن ۲۶ هزار و ۵۰۰ مشــترک 
جدید به مشــترکان برق شهرســتان در سال ۱۴۰۲ 
 اشــاره کرد و گفت: برای این مهم ۵۹ کیلومتر شبکه و

 ۷۰ دستگاه پست برق در ســطح اصفهان نصب شد. 
 دادخواه، اصلاح و بازســازی ۳۸۵ کیلومتر شــبکه و

  ۲۵ دســتگاه توزیــع بــرق و همچنین رفــع نقاط 
حادثه خیز شهری و روستایی، اصلاح ۱۶ شبکه توزیع 
برق و نصب ۶۵۰ دستگاه تابلوی هوشمند برای کنترل 
و مدیریت بار را از دیگر اقدامات سال گذشته برشمرد 
و خاطرنشــان کرد: اعتبار هزینه شــده برای توسعه 
و تعمیرات شــبکه برق شهرســتان، یک هزار و ۲۳۷ 

میلیارد تومان بوده است.

سرقت های خردی که خاموشی های گسترده به 
همراه دارد

یکی از موضوعــات دیگری که خبرنــگاران حاضر در 
جلســه به طور مکرر به آن اشــاره می کردند، موضوع 
خاموشــی معابر بود. دلیل آن هم بــه گفته دادخواه 
»ســرقت های مکرر« اســت! درواقع یکی از دلایل 
این است که ســارقان به هیچ چیز در شبکه برق رحم 
نمی کنند و گاهی حتی سرقت های خیلی ریز و جزئی 
انجام می دهند اما همین سرقت خرد، باعث خسارت 
کلان و خاموشی گسترده می شود. مدیرعامل شرکت 
توزیع برق شهرستان اصفهان گفت که برای پیشگیری 
از سرقت ها هم یکســری اقدامات در نظر گرفته اند: 
»در همین راستا اقدامات پیشگیرانه و اصلاح شبکه 
را با استفاده از کابل های خودنگهدار و هوایی در دستور 
کار قرار دادیم و سال گذشته حدود ۲۵ کیلومتر شبکه 

روشنایی را با این روش اصلاح کردیم.«

داستان قطعی برق و شرکت شهرک های صنعتی
دادخواه چندباری به این نکته و موضوع مهم هم اشاره 
کرد که هرچقدر نیروگاه خورشیدی بسازیم یا برق تولید 
کنیم تا وقتی فرهنگ مصرف درست نشود، بی فایده 
اســت. مردم باید یاد بگیرند که درست مصرف کنند 
و قدر انرژی را بدانند. مدیرعامل شــرکت توزیع برق 
اصفهان در پاسخ به سئوال »زاینده رود« درخصوص 
گلایه های مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی 
مبنی بــر قطع مکرر برق در شــرکت شــهرک ها هم 
گفت: »این طور نیست که مثلًا بگویند زورمان فقط به 
صنایع کوچ رسیده است. مصوبات و دستورات قانونی 
 برای همه لازم الاجراســت. درحال حضار و در همین 
شهرک ها، شهرک صنعتی محمودآباد همکاری خیلی 

خوبی داشته و به خوبی مدیریت مصرف کرده اند.« 

مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نشست خبری:

تافرهنگمصرفدرستنشودمشکلناترازیبرقحلنمیشود
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در یــک روز خیلــی گرم  پریا پارسادوست
تابســتانی، میهمان مدیــران شــرکت توزیع برق 
شهرســتان اصفهان شــدیم تا در جریان برنامه ها و 
اقدامات این شــرکت بــرای گذر از تابســتان داغ با 
کمترین خاموشی قرار بگیریم. »فرهنگ مصرف« و 
»مردمی که درســت مصــرف نمی کننــد« یکی از 
پرتکرارترین کلیدواژه های صحبت های مدیران برقی 
اصفهان در جلسه روز گذشته بود. جلسه ای که نزدیک 
 به سه ساعت و نیم طول کشید و ازآنجا که رطب خورده 
منع رطب نمی کند حتی در سالن جلسات اداره توزیع 
برق اصفهان هــم هوا تا حدودی گرم بود و وســایل 
سرمایشــی کفاف این همه هُرم آفتــاب را نمی داد. 
برق ها هم به کفایت و قناعت روشــن بودند و تلاش 

شده بود تا »عالم بی عمل« نباشند!
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